135~

& The same time they arrested these boys? A ﬂes, sir,

] Did you notice these old marks on Jack Williamson
at that time? A Yes, sir,

Q Did you ever at any time see any fresh marks or bruises
on them? A No, sir,

Q@ At the time when he was confined in the same cell with
you during that thirty two days tell you that any of the officers
I have mentioned, or any one else, had beat him? A XNo, sir

Q@ Tell you they hsd threatened him? A No, sir,

@ Tell you they had promised him anything? A No, sir.

CROSS EXAMINATION |
BY MR. GATTS:

Q@ VWhere were you arrested from? A Pompano.

Q@ What time of night? A About nine ofclock.

Q And what was done with you when they first arrested
you? A They take me up there to Pompano jail house.

Q@ Who took you up there? A Mr. Bob Clark.

Q And some other officers? A And Mr, Maddox,

9 Anybody else? A No, sir? Q Just the two officers?
A Yes, sir. Q@ TWhat house in Pompano were you arrested?

A 1 was home in bed. aQ Where d1id you live?

A I lived in Jemes Little's.

Q You know where Walter Woodward lived? A Yes, sir.

@ How far from where Walter Woodward lived?

A About half a mile.

Q Did Walter Woodward live between you and the jail
in Pompano? A Yes, gir. Q TWere you handcuffed? A Yes, sir,
I was handcuffed. Q Théy handcuffed you when they arrested you?
A Yes, sir. Q& On the way to Pompaﬁo jail did they stop and |
pick up anybody else? A No, gir, not with me.

Q@ They took you right tc Pompzno jailt A Yes, sir,

Q@ And thefi what™ did they next do to you?
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A They questioned me and took me over.
& Who questioned you in Pompano jail? A Mr. Maddox.
& What did he say to you? A He asked me &id I know
anything about that.
i  What did you tell him? A I told him, no, sir.
& How meny times were youguestioned 7%
MR. SALISBURY: If he wants to open this up, we are agreeable,
but we objeet on the same grounds he objected,
THE COURT: You want to go into the treatment of this witness
- by the officers?
MR. SALISBURY: We will agree to that.
MR« CATTS: I am just testing his ceredibility.

§ After you were taken out of the jail there at Pompano
what did they do with you? A They didn't do nothing there
only talk with me.

%4  Where did they ocarry you? A They carried me to
Lauderdale,

§ Didnt*t you state they went to get Walter?

A Yes, sir, they went down there and got them.
& Where did they get Walter from?
A Over in lNr. Blount's gquarters.

What d4id they do with you while they weunt to get

i

Walter?
MR. SALISBURY: Object.
THE COURT: Objection overruled.
4 What did they do with you while they went to get
Walter? A Didn't do nothing with me; left me in the car,
§ Who was left there in the car with you? A Mr.Goodrich
) If Mr. Goodrich comes on the stand and says he
hit Walter on the foot with a strap, he didn't do it; he didm?tt
leave the car, he stayed there in the car with you; is that right?
A Yes, sir.
§ When you were first taken to Broward County jail
where,did they putb you? A They put me in a cell,
4 What cell? A I don't knows
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& Were you taken on the first floor, second floor » third
floor or fourfh floor? A On the first floor.
@ They put you in a cell in the bull pen? 4L No, sir,
% In a cell by yourself? A They put all four of us in
there together.
2 In a éell? A Yes, sir Q And how long did they leave
you in that cell? A All night.
4 They didn't take any of you out of that cell that night?
A Yes, sir,'they guestioned us.
& Did they take you out of the eell; did they take any
of these boys out of the cell that night? A They took them
out and guestioned them.
& How do you know they Questibned them; where did they
take them? A In the room.
& Did yoﬁ hear them when they guestioned them? A Yes, sir.
A} 'How far was the room.whére they took them to?
A Te was in the room together.
& Well did they take all of them out into the room out
there? A Ho, sir.
4 Take them out one at a time? 4 Two at a time,
Q@ Was anybody in the cell besides yvou and these boys?
A Yes, sir.
% How many people in the cell that night? 4 I don't know.
2 Did you mean to tell the jury e few minubtes ago that
they kept all these.bojs'here in that same Dbull pen or in the same
cell with you for that whole week, for thirty two days?

A We was in the cell, we could go in the cell.

) That's.what they call the bull pen, isn't it?

A I dbnfﬁ know nothing aocout no bull pen;

% Tell the Jjury what kind of a place they had vou in;
have more than one bunch of cells in there? A Yes, sir,.there
was more than one cell in there.

4] And in each one of the eells three or four People would

sleep? A Yes, sir. ¥ And they had several of those? A Yes,sir
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Q@ That's where they had all of you? A Yes, sir.

3 Did thej keep all of you in there for the whole thirty
two days you were there? A No, we stayed in jail --

4% I mean in the cell where you were? A Ko, sir, I was
over in one cell,

¢ Did you see these boys every day? 4 Yes, sir.

@ Bvery day? A Yes, sir. § All of them®? A Yes, sir.

® What time did you see Izell Chambers on Monday, the
first Monday after they were put in there? A UT see him Monday
morning. 4§ Did they take him out of there that day? A Yes, sir,
they took him out.

& %When did they take him out? A I dont't know.

How long did they keep him about? A Fifteen minutes,

&3

And then brought him back? A Yes, sir.

I>8

2 You see him at supper time that night? A Yes, sir.
g Was Jack Williamson there that night? A Yes, sir,

he was in there.

4 Did they take him out that night, that Monday night?

A Yes, sir.

4 How long did they keep him out? A About 15 minutes.
Q And then brought him back? A Yes, sir.

% Was he there at breakfast on Tuesday morning?

A Yes, sir.

-y

¢ Both of them? A Yes, sir, all of them. _

¢ All four of them there at breakfast on Tuesday
morning? A Yes, sir.

@ This was Tuesday after you were put ia there on
Sunday night; you know they were there with you? A Yes, sir,

& And were there at lunch time on Tuesdey? A Yes, sir.

.Q As a matter of fact don't you know two of these boys
were carried down to Dade County jaii aend stayed there from

Monday evening until Tuesday around one o'clock, don't you know

that of your own knowledge? (No answer)
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REDIRECT EXAMINATION
BY MR. SALISBURY:

4 Bﬁring the thirty two days that you claim you were in
jail, dufing any of the thirty two days when they had you in
the Broward County jail, and while you were in the eell, or in
the same cell bloek with these four boys sitting over here,
did any of the offieers around the jail beat you?

MR. CATTS: Object.
THE COURT: Objection sustained.
@ Who else was in that same cell block with youw; you
remember whether or not James Little was? A4 Yes, sir.
& You remember whether Willie Henderson was? A Yes, sir.

§ You remember whether Mack Little was®? A Yes, sir.

3 You know Lonnie Jackson? A Yes, sir.

4) Was he in there some time? A Yes, sif.

@ You remember Eﬁ Hamilton? A 7Yes, sir.

¢ And Fritz Douglas® A No, sir, I don't know him.

(Witness excused}

EMﬁES LiTTLE, being first duly sworn by the €lerk,
testified on behalf of the State as follows:
| DIRECT EXAMINATION
BY MR. SALISBURY: N
Q@ Whaet is your name? A James Little.

% Do you know Izell Chambers - you kmow all four of
these boys sitting thére? A Yes, sir, fust by name.

Q@ You khow their names, Vhat are their names?

A Izell Chambers there, next to him Walter Woodward and
next to Walter is called Jack Willismson, and the other they
call Chéflie Davis. |

& You remember when Mr. Darcey was killed? A Yes, sir,

Q@ Were you picked up at ﬁhat time by the Sherifft*s officers?

&  Yes, sir. -

& Did they put you in jail? A Yes, sir.
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g Where did they put you in relation to where these four
boys were in the Jjail? A DMe and Charlie over there was in the
same e¢ell. |

& In!the same cell? A Yes, sir.

% Was that & room eell or did it open out? A It opened
out, just like going out here.

R Where were these other boys kept in jail in relation
to your eell; could they all go into this bull pen btogether
that the cells opened on? A Yes, sir, for a few days.

§ How long were you in jail? 4 Bight dayse.

_ § And when were you put in Jail? & Put ih jail on
Sunday night. § Was it the same night tﬁese four boys were
put'in.jail? A Yes, sir.

| Q You were there then in jail from Sunday for & period
of eight days, in other words, until the following lNondey?

A Sure. § Until the following Monday? A Yes, sir.

3 During thet time did you have freguent opportunity to

to see these four boys sitting over there? A TYes, sir.

¢ Did you at any time see any of the officers, or any
one else in Broward County jail, beat or threaten any of these
four boys, in your presence? A No, sir, not in my presence.

Qg Did you ever see any marks or bruises on any of these
four boys, aia you see any blood on their clothes? A No, sir.

§ During the eight days period? A No, sir, 1 ain't
gseen but thé one with the scar on him.

§ -And you saw what? A The scar on Charlie Davis;
it was an old sear on the baek of his head. :

Q He had that sear when he was in jail? A Yes, sir.

3 Did Charlie Davis, during the time you were roommates
in the eell, and the other boys during the time you mingled with

them in the courtyard, tell you any of these officers or any one
had beaten them or threatened them or promised them anything?

A No, sir.
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CROSS EXAMINATION
BY MR. CATTS:

§ You say you were arrested on Sunday night? A Yes, sir.

§ At Pompano? A Yes, sir. 4 That's where you live?

A Yes, sir. Q@ You are the father of Mack Little? A Yes,sir.

@  Teken to Broward County-jail in Fort Lauderdale?

A I'was taken down Monday. |

3 You were kept in Pompano Jail Sunday night? 4 Yes, sir.

4] Did you know either of these boys here by sight béfore
you were arrested? A HNo, sir.

3 The first time you ever saw them was when you got where?

A After T got in jail in Pompano; me =nd Charlie were
in the same cell, at least in the same cooler, and after we got
to Lauderdale I was with him there,

& Who ali was put in the same plaece with you in Broward
County jail, how many of these boys? A All three of them, =sll
of them but Jack, I didn't know him, don't know him yet.

& Tere they in the same cell with you? & ALl in the
bull ring they call it.

2 By bull ring you mean it was a big open space that had
cells? 4 On the side.

:» Where three or four men slept in é cell? A Yes, sir.

4] Now were all four put in the same bull pen with you?

A Yes, sir, we all was in the same one together.

& That was Monday morning when you got there they were
already in the bull pen? A Yes, sir.

4 Vheh did you get there lionday morning? A Llionday evening,
@ Thet time? A Got there before night. I don't know
exactly. % Now during the time that you were kept in that
bull pen d4id they ever ftake you out and question you, were you
ever taken out of that bull pen? A No, sir.
& You stayed in the bull pen the whole eight days you
stayed in jail? A Yes, sir.

§ Did they take any of these other boys out?
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4 Ro, sir, not until Saturday morning,

& They didn't take any of them out until the following
Saturday morning?“ A Yes, sir.

& And you saw each one of these boys every day during that
period of eight days? A Yes, sir, as far as I can come at it.

2 You Swear you saw them there when you came in Monday
evening? A Yes, sir,

® Did you see them Monday night? 4 After we Went in

them rooms where we sleep, I couldn't see them then,

Q‘ What time would you say was the last time you saw then
Mondsy night? A Well, as near as I can come at it was sbout
eight or nine o'cleock, but Charlie, me and him was in there
together at night_.

& Did you see them Tuesday morning? A Yes, sir.

Al All of them? A Yes, sir, they was all there for
breakfast

& What did you eat for breakfast, you remember what you
had for breakfast that morning?

MR, SALISBURY: Object.

THE COURT; Objection sustained.
¢ You didn't all have breakfast there that next morning?
A

Yes, sir, grits, bacon and coffee,

&

And all four boys were there that time? A Yes, sir,
& Thatts Tuesday morning? A Yes, sir, '
| Q And you saw them go to bed there Londay? A No, I
didn't see them go to bed, I see them leave to go to bed.
MR. SALISBURY: Object.
THE COURT: Objection overruled.
% Did you see them Tuesday morning after‘they had
breakfast? A Y¢s, sir, we all wasrthere together.
Q Did you see them Tuesday afternoon?
A 'Yes, 8ir, I see them practically all day,
8] I want to know if you did see then every day; diqd
- you see them every day? A Yes, sir, I think I did.
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4 And you ere surs, you are positive, you are willing %o
swear you saw them on Hondey evening when you were brought in
there; you saw them when you got up at Breakfast Tuesday
morning? A TYes, sir.

§ TWhat day was it they were teken down to Déde County Jjail,
two of these boys? 4 I don't know.

g You know they were taken down there? 4 No, sir, 1
didnt't know that.

Q You didn't miss them during that time? A No, sire.

2 YOu'said you didntt see them beat them up in your
presence? A No, sir.

2 You know whether ithey were ever taken out of your
presence to any place? A Ho, sir.

Q They were never taken out of your presence all the
time you were in jail? 4 To, sir.

(Witness excused)

MR. CATTS: I am going to ask that these witness who go out
there be segregated from the other witnesses who
have not testified.

THE COURT: A1l right, sepasrate those who have testified from

those who haven't.

- WILLIE HENDERSON, being firét duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMINATION
BY MR. SALISBURY:
§ TWhet is your name? A Willie Henderson.
' Q Do you know those four boys sitting over there,

the colored boys? & Yes, sir.

Q Where did you ses them before? A I see three of
them in Blount's farm, and the other ome in the blacksmith's shop.

3 Which three d4id you see at Blount's farm? o

& Jack, Welter and Izell Chambers.

¢ Where did you work? A I worked for Mr. Blount.
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§ You work with these boys, did you? A Yes, sir.

& How long did you work with them; how long did you
kKnow them prior to the time that Mr, Darcey was killed down there
at Pompanoe, about how long? A I worked with them about five
months. @ You remember when Mr. Darcey was killed? 4 Yes,sir.

'} Were you picked up about that time and placed in the
Broward County jail? A Yes, sir, that was Sunday night.

0 Did you'see these four boys in that same jail?

A Yes, sir.

§ How long were you in jail®? A I stayed in there
thirty two days.

] During that time where in relation to these boys?

A I‘don't understand.

Q Where were these boys kept and where were you kept
in jail? A They were kept in jail.

¢ What cell were they kept in and what cell were you kept
in? A There was no separate eell.

Q@ ©Oo you were all able to mix together, were you?

A Yes, sir. ¢ Dbid you see these boys while they were there?
A Yes, sir. ¢ Did you at any time during the time you were
there see any one in the jail, any officer or any one in the
jail, in your presence, beat or threaten to beat,ror promise
these boys anything? A No, sir.

Q You had opportunity to see them every day? A Well
some dsys they switched some of them around, I d4idn't see them
every day. | .

Q Did you see them at night time during the time you
were confined there? A Yes, sir.

@ At any time did you see any fresh marks or bruises
or blood on any of these four boys? A One of them I did,

Jack said he got that Working on the railroad.
2, You see what, blood on it? & No, sir, scar on his head,
8 Where did he tell you he got that? A Working on

the railroad, first time I see him.
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Q@ Where? A On Blount's farm.
& You mean a prior time?' A I see the scar before he
was put in jail.
& You are sure those are the same scars? A Yes, sir.
¢ Did you see any fresh scars while he was in the jail,
see any blood on him? A No, sir, I didn't see any blood.
% On his hemds? 4 No, sir.
¢ Did eny of these four boys down there ever tell you
anybody had-beaten,them;at any time they were in jail with you?
A I didn't hear them say.
CHOSS EXAMINATION
BY MR. CATTS3:
4§ Your name is what? 4 Willie Henderson.
§ Were you taken to Broward County jail on Sunday night?
A Yes, sir. & That you were arrested®? A Yes, sir.
Q When you got there that night where were you placed?
A I was placed in Fort Lauderdale County jail.
Q What part of the jail? A In the ring, where they
placed coleored folks, what they czll the bull ring.
& ©On the first, second, third or fourth floor?
A I disremember. I know it was upstadrs, I didnt't
count how many floors. |
2 Do you know how many stories there are in the build-
ing where the jail is? A No, sir, I never did know how high.
Q. Were you taken up on the elevator? A Yes, sir.
g | You know where Mr. Marshall, the jailer's office is?
A& Yes, sir, right in the sheriff's office.
g Is it om the same floor where your cell was?

£ No, sir. ’
%  How many floors up is that? A I don't know.

& It is several floors. Did you go‘up oﬁ the elevator?
A Yes, sir.
Q@ You don't know how many floors it is up? A No, sire.

& 7You know it is above the floor you were on? A Yés,'siro
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4 Now you say you didn't see these boys all the time,

they were

taken out and shifted asround from time to time?

A Yes, sire.

&

when you

O O o -

one place

£2

o
R

% They were all fou r in the bull pen that Sundéy night

got there? A Yes, sir.

They teke any of them out there Sunday night?
I aidn't see them. |
Well you did see the boys Sunday? A Yes, sir.
They were freguently taking them out of there?
No, only just shifted them around.
What you call shifting them around? A JMoving then
and putting them in another.
One part of the jail and emnother? A Yes, sir.

Did these four boys here stay there in the bull pen

with you the whole week, the first week? A Yes, sir.

&

Q

a wesk.

&

You are sure of that? A TYes, sir.

And you saw them every day? A Yes, sir, every day

Did they shift them around that week? A Not the

first week they didn't shift them around.

<
A
q
g

You are sure they stayed there in the bull pen?
Yes, sir, fot that whole week. |
You knew the boys before that time? A Yes, sir.

You saw them Monday morning after they were taken

there Sunday night? A Yes, sir, they were right in jail.

§ TYou saw them lMondey at noon time? A TYes, sir.

Q
&

Q
A

about two

Q
A

&

See them when they ate dinner?Y A Yes, sir.
See them londay night? A Yes; 5ir.

See them when they ate dinner Monday night?

No, sir, didn't eat dinner lfonday night, eat dimner

otclocke.

When was the last time Monday night you see them?
The last time I see them they was going to bed.
About what time Monday night was that? A I didn®
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have no wateh, I couldn't tell you what time it was, becsuse 1
didn't have any watch in jail.

R After dark? A Yes, sir, after dark.

2 Did you see thém Tuesday mbrning? A Yes; sir.

Q What time Tuesday morning was the first time you saw
them? A Why all of them got up out of the bumnk, I don't know
exactly what time.

@ Long after daylight, or shortlyiafter the sun was —
rising? A4 I couldn't see the sun, but it was after daylight;
in my estimation the sun was rising because it was shining on
the building. |

a On . Tuesday morning, you see them when they ate break-
Tast that morning? A4 Yes, sir,.

& When did they have breakfast that morning?

A Around 8,30.

& You say you know these three boys of long standing,
Chambers, Woodward and Jack Williamson® 4 Yes, sir.

& You swear yoﬁ saw all three of these boys that morning?

A Yes, sir.

4 TYou are positive, certain of it? A Yes, sir, I am
sure I see them just like I am looking at you.

& And you saw bhem over there that week the same way?

A 1 see them for that whole week during the time
they was in jail with me.

& 4nd they were right there ftechniecally with you the
'Whole wesk? A They didn*t lock them up in the cell; in the
bull pen.

§& You didn'"t miss any of them for any 1ength'of time?

A Kot until after the first week.

% When 4id they start shiftiﬁg them, the next ijonday
or Tuesday? A I don't know exaetly when they started; I know
they shifted them around.

% Did they still have them in the bull pen with you
on the following Saturday? A They had Charlie Davis.
% What day of the week did they take the rest of them
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out of there? A I don't know. I know they shifted them
around. § Woat was the first day you can remember they first
started shifting them around? A I don't remember what day it
was bthey started to shift them around.

L4} Getting back to this liomday amnd Tuesday, are you
still positive all these boys were there Nonday and Tuesday?

A Yes, sir.

3 Was Charlie there Monday and Tuesday? # Yes, sir.

g EVery one of them there? A Yes, sir. "

3 And you were looking at them just like you look at
me now? A Yes, sir.

) ) Don’t you know they tock two of these boys down %o
Dade County jail sbout dark on lionday end kept them until
Tuesday around noon time? A I didn't know that.

q You didn‘'t know that? A The only way I can tell,
if they did take them out then it mﬁst have been their hant or
spook or ghost, I don'¥ KnOW.

REDIRECT EXAMINATION
BY MR. SALISBURY:

§ There were quite a few others in that same cell block
with you besides these four? A Yes, sir.

Q = About how many of you altogether? A I don'®™t know;
right smart.of them, I didn't count them.

§ There were a right smart number of you in there

altogether? 4 Yes, sir.

(Witness excused)
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PRINCE DOUGLAS, being first duly sworn by’the clerk,-
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMINATION

BY MR. SALISBURY: |

Q Whet is your name? A Prince Douglas.

@ Do you reeall being in Broward Gounty jail at the time
a Mr. Darcey was killed down im Pompano? A Yes, sir.

é What was your capacity there im the jail?
I was head cook. |
And you were serving a sentence there, were you?
Yes, sir.
You are serving time in Raiford now, aren't you?
Yes, sir.

How many times have you been to Raiford? A Twice.

& b O Bo&a B

Prinee, I ask you to look at these four colored hoys
sitting over there and ask you if you have ever seen them
before? A Yes, sir.

Fhere did you see them? A In Fort Lauderdale jail.

Q

g You say you recall the time Mr. Darcey was killed?
A Yes, sir.

@ During the time when you‘remember seeing these four

boys in jail, what were you doing there at the jail? A Cooking.
_ Q_ Do you recall any time while you were cooking - first
let me ask you, do you know Sheriff Walter Clark, sitting here?
A Yes, sir.. & Did you know Captain Williams? A4 Yes,sir.
8 You know Bob Clark? A4 Yes, sir. g You know Ir,
Virgil Wright? A Yes, sir. § You know Mr. Louis Maire?
A TYes, sir.

o . In fact you had been there long sunough so you knew all
these offieers, didan't you? A Yes, sir.

§ I will ask you if you remember when Sheriff Clark,
Captain Williams and certain other officers there were ques-
tioning these four boys? -A Yes; sir.

% This kitehen that you work in, whereabouts is that in

relation to a room in the jail that contains a table and radio;
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have you ever beem in that room? A4 Yes, sir.

Q Whereabouts is that room from the kitchen you
cooked in? A I can't tell you exactly in feet,

Q Whereabouts? A4 It is in the Jjail.

% I understend that, but try to deseribe to the jury
where in relation to the kitchen is the room with the radio and
the table? A The kitchen is on the second floor and the room
is on the third'floor, about eight feet up above the'kitchen.

BY A JURCR: That room is right over the kitchen?
WITNESS: Yes, sir.

¢ You know where Mr. Marshall's quarters are?

A Yes, sir.

g Now where in relation do the kitchen are mr;
Marshallts Quarters? A You come right from the kitechen on
out right in the door and walk into lir. Marshall's quarters.

§ Where is the radio and the table?

A The radio and the table sets right there.

G Are ¥r. Masrshall's quarters out in another part of
the jail? A It is in the quarters but it sets over to one side,

| & In Mr. Marshall®s gquarters? A Yes, sir.

2 In other wor&s,rcan you get from the kitchen where
you were cooking directly into Ir. Marshall’s quarters? A Yes,sir.

Q@ Is there a door that connects them? A4 Yes, sir.

% Do you recall during the time that these boys were
in jail, do yqﬁ recall one_night that you were requested by Mr,
Marshall to serve him any sandwiches and coffee at night?

A Yes, sir.
§ You recall what night that was® A Saturday night.
¢ Did you serve him sandwiches and coffee all night that
night? A 7Yes, sir.
Who to%® 4 The high Sheriff.
By the high Sheriff you meen Mr. Walter Clark?
Yes, sir, and the other officials wiat was there.

Was Captain Williams there? 4 Yes, sir.

£ O oo &

 Mr. Bob Clark? A ?%fEBOh Clarke
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% During the time while you were serving any sandwiehes
- and goffee, did you see any of these four boys iﬁ that room?

A Yes, sir.

4] About_how often did you go into that room during that
night? 4 I was pfaetically‘in there all the time, only when
I =0 &ownstéirs and get some hot coffee and bring it back up there,

4 By that you mean you were in this room where the radio
and table and table was serving coffes? A4 Yes, sir.

9 At any time during that night did you see Mr. Bob Clark
or Mr. Walter Clark or Captain Williams, or any other officer,
or any_other men in that room strike or beat, or thregten to
strike, or threaten to beat any of those four boys or throw
them out of the window? A No, sir..

4§ How long were you in there Saturday night?

A All night long. |

{ During the time you were there did you ever hear any
of these four.:boys make any statement? A Yes, sir.

@ You hear: them make any statement whereby they admit-
ted participating in =-- |
¥R. CATTS: Object to that. It would not be admissible in this

case.

THE COURT: Finish your question and I will rule on it.
MR. SALISBURY: -~ (continuing) partieipsating in the robbery of

| Mr. Darcey.
MR. CATTS: Object.
THE COURT: Objection overruled.
WITNESS:  How is that?

(Question repeated) A Yes, sir.
§ At that time when you heard --
MR. CATTS: I am going to iﬁterpose an objection to each
. gquestion as to anything said by these boys.
THE COURT: The question is not whether they admitted committing
a murder, it is whether he heard them make a statement.

Objsction overruled to the question.
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Q At that time when you heard any of these boys meke ény
such admission, did you see any officer strike or threaten to
strike any of these boys that made those admissions? A No, sir.

% You know Jack Williamson? A Yes, sir.

Q TWhich one is he; point him out?

A The second one from the end.

A) Did he ever at any time while he was in jail request
you to bring him any salve to put on his head? A No, sir,

Q Did you see any msrks or bruises or blood on Jack
Williamson, or the other three of these defendants? A No, sdr.
§ WVere you there at the Broward County jail on the
Sunday morning that ¥Mr. Maire and . Clark, Captain Williams
and others took doﬁn some\éonfessions that these boys made, or

some statement that these four boys made? A Yes, sir.

4 When in relation to this time, this Saturday night?®

- A It was Baturday, the same Saturday.

] 4Before the Sunday? A Yes, sir.

2 That you have described seeing these boys in the room
with the radio and the table? A Yes, sir.

8 And the night you were serving sandwiches snd coffee
all night long? A Yes, sir.

CROSS EXAMINATION
BY MR. CATTS: I

% How many people did you sérve sandwiches to that night?

4 I don't know exactly the number but it was the whole
sheriffts foree and Mr. Captain Lee.

Q Well about how many men would you say were there?

A Nr. CGlark, Mr. Wright, Mr. Louis Maire, Hr. Bob Clark,
the high sheriff's brother, Mr. Marshall and Captain Williams,

A} That’s‘all you remember now? A Yes, sir.

§ But there were some others there that you don't re-
member; you think that's all there were there, that's all you

served sandwiches to? 4 7Yes, sir.

3
Tl

§
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® How many times did you serve? A T had sandwiches up
there and every time they would ask, one of them would wanted
sandwieh and cup of coffee, I would give it to them.

Q You hzé to prepare these sandwiches and. coffee down
below? A4 T prepared the sandwiches and dbrought them up, and
made my coffee and went back and got it end bring it up.

& That*s what I say, you made your coffee and sandwiches
on the floor below where they were eating thg sandwiches and
doing the questioning, didn't you? A4 Yes, sir,

§ What floor of the jail was that where you m=de the
sandwiches and made the coffee? AL That is on the second floor.

%] On what floor was it of the jeil where they questioned
these boys? A That was the third.

R Now did you see these officers of the law practically
all night that night? 4 Only when I went to get coffee.

% You don't mean you made up enough sandwiehes all at one
Vime to last all night® A Yes, sir, I made them of cold meat.

% You made the sandwiches up in the room?
Yes, sir, up in the room.
Did -you sleep any that night? A No, sir,

You stayed up until daylight? A Yes, sir.

o o o ®

Did Captain Williams stay up until daylight?

A They all stayed in there.

Q@ They all stayed up all night? A Yes, sir.

a} Did Jack Willieamson stay up all night? A They

bring one of them at a time, backwards and forwards.

& ZEvery time you see them that night? A Yes, sir.

& Brought them in and out all night? 4 Yes, sir,

¢ Just thoée four? A Yes, sir, unitil they confessed.
Q

They confessed about daylight the next morning, didn't
they? A Yes, sir. |

Q Wholwould do the questioning when they brought them
in there? A The high sheriff and State attorney.

G Was the State attornsy there all night, t00?
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He wasn't there when they first started.investigatinge.
What time did he first come over there?
About 8 or 8.30.
Abodt 8 or 8.30% A As nesr as 1 can remember,

Did you give him coffee and sandwiches? A TYes, sir.

o O O O P

Do you know how meny times he ate sandwiches and
coffee? A No, sir.

Did you see him have coffee and seandwiches at least

&

one time that night? A I remember giving him coffee.
§ TWhat time of night was it you give him coffee?
A I don't know.
& You think he came over about 8 otelock? A Yes, sir.
3 And when did he leave, or did he leave?
A He left the next morning.
Q After the_ocnfessions were made? A Yes, sir.
% - He stay there nearly all night? A He sﬁayed in
there in that room where they was investigating. _
_ & Where they were bringing these boys backwards and
forwards all night sthey didn't sleep any? A I dontt know
if they sleep or not. _
§ The boys were awake? A Every time I see them.
2 Every time you would go in thai room;they were awake?
A Yes, sir. _
@ .You didn't see them hit these boys that night? A'No,siro
& You see them threaten them in any way at &ll? A No, sir.
@ But they didn't talk to them that night like I am, in
the tone of voice I am talking to you, did they? A They didn't
talk as low as you talk.
Q Did they talk loud to them? A They didn't holler,
but they talked %o them.
@ What did they tell them? A What did they tell them?
3 Did anybody curse at them thaf night? A No, sir.
Q- Didn't enybody curse at them? A No, sir.
&

Did you give these boys any sandwiches that night?
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@ I give one of them a sandwich and cup of coffee;
I don't remember which one.
Q How come you didn't give any to the rest of them?
A Just one of them wanted a sandwich.
Q You ever been convicted of crime in Palm Beach County?
A No, sir, I have been tried here but I wasn't convicted.

Q ‘As a matter of faet, YOu turned Statels evidence. How
many boys wers arrested at the same time you were? |
MR, SALISBURY: Cbject,

THE COURT: ObJjection sustalined,

Q@ Did you plesd guilty +to a charge in Palm Beach
County of breskilng and entering Mr. Collins house in Kelsey City?

A I never have plead gulilty to breaking and entering a house.

Q@ Well, = building of D.J. Collins, and you were turned
over by this County .to Broward County, when you went to Broward
County Jail? A I was arrested in Broward County.

Q@ Then they brought you up here and then turned you back
tc Broward Gounty? A Yes, sir.

Q Did you enter s plea? A  not to Mr, Collins, I didn't
know what his name was.

Q And 4id you enter a plea of breaking and entering in
this County? A Yes, sir.

Q@ You never have served any time for thet. Never been
sentenced on that plea yet, have you? A No, sir.

@ You know Spot, one eye trusty, over here in the County
Jail,? A Neo, sir

Q@ . You know the one eve boy over there, this trusty when
you see him? A Boy named Willle?

@ Yes, he was there when you left this morning?

A There is o one eye boy over there.

Q Did you the night before last fell him you were going
to get thirty dollars oubt of this case for coming down here, and
ask him to get you & pack of cigarettes, you would pay him later?

A No, sir, |
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Q@ What 414 you say to him about cigarettes?'

A I told him I have been brought down as witness and ask
him to get me some cigarettes, and I get the money and give it to him.

@ Did you tell him you were to get thirty dollars in this
case? A No, sir, ain't mentioned any meney to him gt g11.

| REDIRECT EXAMINATION
BY ¥R, SALISBURY:
Q2 You are up at Ralford? A Yes, sir.

Seﬁving timet A Yes, sir,
You were subpoensed by the State to come down here?

Yes, sir.

e P o o

You expect to get a witness fee; you expsct to get
some money for coming down heret?t A No, sir, I don't expeet anything.

@ Any one promised you any money if you would come dowm
here and testifyt? A No, sir.

Q NOWQ Prince, this Saturday night before the Sunday
when you heard these four boys make the confessions, on that Satur-
day night did the Sheriffls officers bring other men into that room
and question them, besides these four boys? A Yes, sir,
| Q In other words, they didn't concentrate on these four
boys that night? A No, sir.

| RECROSS EXAMINATION

BY MR. GATTS:

Q@ Didn't I ask you a while ago who they took and brought
up here besides these four boys, and you said that was all} Whe
did they bring up that night? A Tiiey. brought sevéral more men up there

Q How long did they keep them in there? A He kept bring-
ing them backward and forward, just 1ike these boys,

& Did you ever take any salve to this boy, Jaek Willliamson,
without his asking you, just do it of your own zccord? A No, sir,
he never have asked ne. |

Q@ You did it without his asking? A No, sir,

Q@ You give him a sandwich? A Give one of them a sandwich.,
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REDIRECT EXAMINATION
BY MR. SALISBURY:

Q@ You didn®tY refuse any of these boys sandwiches and
coffee, 4id you? A Mo, sir.

Q@ The Sheriff tell you to give everybody in the room
something to eat? A He told me if anybody wanted i1t, give 1t to
them.,

BY MR. CATTS:
Q What kind of sandwiches 4id you have?
A Minced meat sandwiches and cheese and boleogna.

{(Witness excused)

LONNIE JACKSON, being first duly sworn by the Clerk,
Testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMINATION
BY MR. SALISBURY: |

Q Your name 1s Lonnie Jackson? A Yes, sir,

@ I will ask you if you knowlthese four boys?

A I know their faces, I don't know their name,

@ You do know them by their faces? A Yes, sir. _

Q Where did you see them last? A Broward County jail.

¢ What were you doing there in Jail ?* A I was put in
Jall, I was forty dsys in jail, I was trusty in jail.

Q Being a trusty, did they keep you locked up all the
time, or 4id they let you go around any place in the Jjail you could
got A Yes, sir.

Q You remember the time these boys were theret?

A I remember the time they were in jsil.

@ 1In meking your rounds in the Jail did you have an
opportunity to see these four boys at any time they were in the
Jail? A I had carried them their iunch,

| Q Carried them all their meals? A Yeg, sir.
Q@ TWhen you carried any of these four boys their meals

dld you ever see any one of them that hed any bruises or marks
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or any blood on his body or his clothes? A No, sir.

& Did any of these four beys ever tell ydu anybody down
there in the jall ever beat them? A No, sir.

@ WVWhen you were going around the Jail on your dubties on
Baturday during the time the boys were in Jail, 4id you see 1
Sheriff Clark, Gaptain Williams, or anybody slse, beat any of
these boyst A No, sir.

| CROSS EXAMINATION
BY MR. CATTS:

Q@ You know Captain Williams when you see him? ;
4 No, I don't know him when I see him, ;
Q@ You don't know him? A No, sir. - - é
Q@ You didn't see him there? A I don't know him. :

Q How many people &id you carry lunch to every day in
the jail down there at that time? A They had to bring to all
in jail,.I didn't keep couht of them.

Q Well did you carry ten people lunch?

A I don't rememsber who I just carried there.

@ You don't have any idea sbout how many people you fed
down there; you fed these four boys? A Yes, sir, I know
these four boys.

{(Witness excused)

YACK LITTLE, being first duly sworn by the Clerk, testified
on behalf of the State as follows: |
DIRECT EXAMINATION
BY MR. SALISBURY:
What is your name? 4 Mack Little.
Take 2 look at these four darkey boys over ﬁhere,

Yes, sir, I see them in jail.

Ex R Y B s

You remember the time Mr. Darcey was killed down in
Pompano? A Yes, sir.

Q Did you get picked up by the sheriff's officers at that
time? A Yes, sir_
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Were you taken to Broward County Jjaii? A Yes, sir,
Were you in Jjall there the same time these boys were?
Yes, sir. |

You know any of thelr names? A Yes, sir;, I know them.

o & v o o

You know thelr names? A Yés, sir.,
Q Whet are their names? A Jack Williamson, Izell Chambers
and Charlie Davis.
Q@ Where were you kept, what cell were you kept in?
A T was kept in No. 7 cell.
Q@ Did Ne., 7 open out in the same bull pen that these boys
were int A Yes, sir
| Q@ Were you all mingled there together all day until they
were locked up in individusl cells at night? A Yes, sir.
Q@ Did you have an opportunity to see these boys off and
on during the time you were theret A Yes, sir.
€ During the time you'had an oppertunity to see these
boye did you see any marks or brulses of sny kind on their body?
A TWNo, gir.
& You ever see any blood on thelr body or their clothes?
& No, sir. ' ‘
@ Dié you at any time ever hear any officisl, that is,
the Sheriff, Captsin Williams, or anybody else ever threaten
eny of these four boys? A No, sir,
Q@ Dic you.evef talk to any of these boys while they were
in jall? A No, sir, I ain't %alked to them, |
| CROSS EXAMINATION
BY MR. CATTS:
Q& You say your name le Mack Little? A Yes, sir.
When were you arrestedt? A In Pompano,
When, what night? A On Sunday night when I was arrested.,
About what timet A I guess about eight oleclock,

O 0 o o

Whet d&id They do with you when they arrested you$
They didn't do anything, only put me in jail. |
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Q@ In Pompano jeilt A Yes, sir, carried me to Pompano Jail,
on Honday morﬁing they took me out and carried me to Lauderdale

Q@ When they took you down to Lauderdale Jail, where did they
put you? A They put me in %the bull pen.

Q That's where No. 7 cell is? A Yes, sir.

@ And 4id you stay in %he bull pen, or in that bunch of
cells right there, all the time you steyed in jall?

A Yes, sir, stayed there in the day, I stayed in the bull
pen in the day time and in the night I go to the cell. There‘is
steel between the cells and bull pen. Night I go in the cell, the
day I stay in the bull pen.,

Q How long did you stay in jail? A4 Thirty two days.

Q Vhere were these boys when you were put in jail?

A  They was in there.

Q What part of the Jjail was it? A I don't exactly know,
but they was in jail,

Q@ But not in the same bull pen you were?

A Yes, sir, one while they were.

Q@ That morning were they in the same eell? A Yes, sir.

@ All four of them in the same cell with you thet morning?
A Yes, sir. & You mean tﬁe same bull pen? A Yes, sir, ‘_', - é

Q How long did they stay there after that? A I don't exactly é
know, but they stay in there about - I don't exactly know, but
about three or four days I guess.

Q@ They ever toke any of these boys out during any of that
time? A I didn't see them take them out.,

Q@ Did they ever take you out? A No, sir.

@ Did they at one time have Izell Chambers and you in
the Sheriffls office at one time? A4 No, sir. 7

Q@ Did you see a confession saying you had confessed to
this murdert? A No, sir,

@ You never saw a confession that said anything like that?

A No, sir, |

& You know Czptain Williams? A ¥e, sir.
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Q@ You never see him at the jall and tzlked to him?

A I I see him I didn't know him. |

Q@ Did you know any of these boys before they went in jail?

A No, sir. @ First met them when you got down there?

A Yes, sir. Q@ Anéd you are sure now they were all in the same cell
with ydu that morning when you were Tirst brought in there; they
were in the same bull pen with you? A Yes, sir,

& And how long did they stay in there; when was the first
time you ever remember their taking any of them out?

A I stayed in there thirty two deays and I didn't see any
one taken out. He questioned 211 of us; they took them cut to
gquestion them.

Q How long would he keep you out; would he take you out
or question you in the cell? A Take us oukb.

@ These people that were left in the cell couldn't hesr
what you were saying on the next floor? A No, sir.

Q@ Take you on the elevator and take you upt A Yes, sir.

Q@ You don't know whether he went two floors or three floors?

4 No, sir,

Q@ When was the first time after you got to Broward County
Jall you remember thelr taking any of these boys out and questioning

them? A I don't remember now.

Q You don't remember teking any of them out and questioning
them? A Not exasctly the dates.

& Did they take them out the first day to question them?

L No, sir, not the first day .

Q Take them out the second day? A No, sir,

Q@ How long would they keep them out when they took them out?
A About fifteen or twenty minutes. '
Q@ And would always bring the same fellow right back?

A Yes, sir,

& You didn't bunk inAthe same cell with any of these boys?
A No; sir, |
Q How close was their cell to yourst? A I was in No, 7

182



~162-

cell and I think Izell was in No. 8, he was below me,
Q@ Thet is, he had s cct undernesth your cot? A No, sir,
I live in No. 7 cell and he live in the 8 celil.,
@ That was the one further away from yourst? A Yes, sir.
@ Did they ever keep these boys out as long as an hour on
Monday or Tuesday? A No, sir.,
Q@ Not any one of them? A No, sir.
Q@ ILong ag two hcuré? A No, sir. Q. Long as ten hours?
A DNo, sir. Q You sure about that, that you saw them all day
londay? A Yes, sir. Q That's the first day you got there?
A Yes, sir, Q You sure you saw them all day Tuesday? A Yes, sir.
When 4id you go to bed Monday night? '
Go to bed when you get ready.
Go to bed before dark or after dark?
Go to bed when the daﬁk gome.,
When you went to bed Monday night were they still there?
Yes, sir, they were there, |
And were there the next morning, Tuesday morning?

Yes, sir.,

O F O P O Fr O = O

And you saw them all day Tuesday? A Yes, sir.
Q Well now did they ever start shifting these boys around
- and putting these boys in some other part of the Jail away from the
bull pen? A No, sir.
Q@ As I remember you stated you stayed in the same cell for
thirty two days? A Yes, sir, as far zs I know.
Q Now did they stay in the cell there with you for the whole
Thirty twoe days, all four of them? A Yes, sir,
‘ & You know one of these boys a8 well ag you know the other?
I know them but I don't know them apart.
Which one of them is which; what is this boy's name?
I don't know,
Whet ds this boy's name? A Walter, I think.

What is the name of the next one? A Jack.

O O O o %

What 1s the other one's name} A Izsll,
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Q@ Which one of them is Charliev?

A That last one there.

Q Did you see these boys the whole thirty two days you
were there? A  Yes, sir.

& You are sure? A If they tock them out I didnt't
know anything about it.

Q@ Well if they kept them out a whole day you would knowt

A Yes, sir, I would know it, |

& Well don't you know while you were there this boy was
taken down to Dade County jail, and was not in Broward County Jail?

A If he was I didn't know anything about it.

Q FThatis what I am asking you about; you said you saw
them every day. Don't you know they took him down there, took
this boy over here down to Dade County jail sbout Konday noon
and dldn't bring them back until Tuesday afternoon?

A If they did, I didn't know anything about it.

Q@ Then they weren't all there in the pen all that time
you were in Jail? A They tock me and put me on the fourth floor.

Q@ How long dld they keep you on the fourth £1oor?

I stayed up there about two days I guess. |
Were they up on the fourth fleor with you?
- They left them down in the bull pen.

And %ook you up on the fourth floor?

> O b O

Yes, sir,.

{Witness excusged)

Thereupon Court adjourned

to 1:45 ciclock P.H.
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CATTS:

] Gme

AFTERNOOUNW SEE8ES8SION
1:45 o'elock,

Counsel for the petitioners and counsel for the

State of Florida stipulate that at the time of the
glleged confegsions on lizy 21, 1933, about & o'clock,
that these first two pages of duestions and ansgwers
were propounded to these defendants as is shown by

the questions and answers on these first two pages

and the first two lineg of page § of of this certified
copy of transcript of the offleisl Court Reporter for

Broward County, and that at that hearling the persons

named on the firsgt page of this transeript of the

official Court Reporter of Broward County , the persons

nemed at the top of the page , page 1, were present at

such time; which transcript of the officisl Court

Reporter was filed in the ofTice of E.R. Bennett,

Clerk of the Circuit Court of Broward County, on June

12, 1933, and bears a red pencil notation %392, Paln

Beach County No. 1385%; gnd also the questions contained

on the last half of page 29 of such transepipt entitled |
“Questions by Mr. Hsire! to the bottom of page 29, were
propounded to these petitioners at that time on May 21,
1933, at 6 o'clock A.X,

EDDIE HAMILTON, being first duly sworn by the Clerk,

BY MR,

testified on behalf of the 8tate as followg:

DIRECT EXAMINATION

SALISBURY;

@ What is your name? A Eddie Hamilton.

@ Do you remember the time that M¥Mr. Darcey was killed

down at Pompano, Florida? A Yes, sir.

@ Were you serving time in Broward County jaill about thsat

time? A Yes; sir .
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Q@ VWhat was your capacity there; what were you doing
there at the jail? A I was working around the Jail,

Q@ What work were you doing? A Cooking and cleaning up.

Q@ I willl ask you to look at these four colored boys
- 81tting over there; you ewer see them down there? A Yes, sir.

Q Were you ever present when Mr. Walter Clark, the Sherifr,
Céptain Williams and Bob Clark, the Sheriff's bpéther, snd others,
were questloning these four boys? 4 I don't wnderstand ¥ou.

Q@ Were you ever present when any of thesse I have referred
to were guestioning these four boys? A Yes, sir.

Q@ Did ydu ever see any one of the men that were questioning
these boys strike them? A No, sir. |

Q Did you ever see any one attempt to strike them or
threaten to strike them? A No, sgir,

Q Were you what they call a trusty in the Jail? A Yes, sir,

Q@ That a2lso gave you the privilege of running all over
the jeil? A Yes, sir. |

q Did ¥ou heve an opportunity to observe these four boys
during the time they were confined there in the jail? A Yes, sir,

Q@ Did you ever see any bruises or cuts en any'of these
four boyst A No, sir,

@ You ever see any blood on their bedy or their clothes?

A No, sir,

CROSS EXAMINATION
BY MR. GATTS:

Q How often d4id you sse these boys? A Three or foﬁr times
every dgy, and more regular than thet, about half a dozen, sometimes
g dozen times.

@ Did you go inside the cell with them? A No¢, sir.

Q@ You saw them Pfrom the ocutside? A Yes, éire | ;

Q How close did you get to them? 4 Close enough to put
your hand on themn. |

4 Every time you saw them did you get that close to them?

A Not every time I saw them I didn't get that close %o them,
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% Were you ever around up in these jail quarters in the
night time? A Yes, sir.
¢ How often? A4 I stay up in the quarters.
& You stay in his quarters?2 A Yes, sir,
& Sleep up there? A4 Yes, éir, when I got to be trusty
I sleep in there by myself .
% Were you sleecping in the jailer®s guarters when these
boys were brought in the jail? A TWhen they was brung there?
& 7Yes, 4 Tot when they was brung there.
Q Bow loﬁg after they were brought there before you got to
sleeping in the Jailer's quarters? A I think about the second dey.
§ TWhere are the jailer's guarters? A Upstairs.
Q On that floor? A On the last TlooT.
Q On the top floor? A Yes, sir.
@ How many stories is the court house and jail?
_ A There is two stories in the jail part I knbw, the top
and the next one.
3 And the court room is under that? A Yes, sir, just
the court room is off from that.
& And you stayed up on the top floor? A Yes, sir,.
§ Were you up on the top floor the Saturday night follow=
ing the Saturday night after they were put in jail? A No, sir.
& You weren't up there Saturday night? A No, sir
Q You know anything that happened to these boys that
Saturday night, about their being questioned? A Yes, sir, I
see them personally.
§ Where did you see them personally? A They was down-
stairs where I was, that fellow over there. o
4] Where-is that, what part of the jail was that?
A It is in the tank part,.
2 On the third floor? A Yes, sir.
2 They all down there for gquestioning? A Yes, sir,
they was down there where I was.

@ TWhere were they; in the bull pemn? A On the questioning
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2 Yes? A DNo, they questioned that one over there
through the bars.

§ Were you present in the jail querters on Saturday night
when they were questioning these boys? A Not in the jall quar-
ters, not the Saturday night they questioned them.

9 They brought them there Sunday night, didn't they?

A Yes, sir. ¢ Were you up there when they gquestioned
them the next Saturday night? A The next Saturday?

‘ § Were you up there then? A No, sir, I wasn't up there
that time.

%2 You were on another floor? A Yes, sir.

& You don't know what happened to them up there that night?®

L No, sir.

& Were you ever up there in the jail quarters at any
time during the week when they were guestioning any of these boys?

A Yes, sir,

Q& TWho was guestioning them? A ¥r. Bob and Mr. Wright.

& You know Captein Williams? A Yes, sir.

§ Was he up there? A I think he was at the time.

¢ How meny times did you see Captain Williams up there?

A T don't know exactly, it has been so long it slipped
my remembrance.

& TYou ever see Captain Williams up there questioning
any of them by himself? A No, sir.

| 3% You never did do that? A No, sir,.

R You don't mean to tell this jury that you were up there
every time they carried these boys up there by themselves to ques-
tion them? A No, sir, I didn't say I was up there every tinme,

% Went up there sometimes? A Yes, sir,

3 How late at night was it you ever see them questioning
any of them? A I don't know.

g You ever_éee them questioning any bf them at night?

& TYes, sir,
Q Up there where you sleep? A Yes, sir.

@ How late at night would you say? A I dom't know,
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I didn't have any time.
2 Head you‘gone to bed? A No, sir.
4 -While you were still up? A Yes, sir. I went %o bed
when I got ready up there.
§ What time did you ususlly go to bed? A All the way
from ten to eleven ofclock sometimes.
2 Did you evér xnow of their guestioning them after you
went to bed? A No, sir.
Q@  You usually go té sleep when you went o bed? & Yes,sir,
Q4 You don't know what happened after that time, do you?
A HNo, sir,'
Q Where were the boys kept from the time they were put in
there on Sunday morning? A Kept upstairs,
7 Q In which room; were these four boys all in the same room
at the timé you saw them? A No, sir.
5] They were in separate rooms in different poftions of the
ja:iil?! A Yes, sir.
§ Did you ever see all four of them together at any one
time? A When they was questioning them?
§  When they were questioning them, or any other time?
A No, sir, I never,
4 Never have? A HNo, sir.
§ During all the time they stayed there in the jail
you never saw the four of them together at any one time? A No,sir,
REDIRECT EXAMINATION
BY MR. SALISBURY:

§ When you say you sleep in the jailer's quarters, tell
just what you meen; you mean you slept in the jeiler's quarters,
or you slept on the same floor? A Slept on the same floors |

| Q Were there some cells up there for trusties to sleep in?

A Yes, sir.

Q At the time you saw these four boys being questioned,
did you see other boys being questioned, or were those the only ones

you ever saw being questioned? A The boys that were with them.

"
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§ Were there others questioned, too? A4 Yes, sir.

%  And the officers didn't concentrate on these four boys?

A No, sir.

BECROSS EXAMINATION

BY MR. CATTS:

@ You don't know what they did that Saturday night when
you weren't up there? 4 No, sir. |

Q' You 4didn't see anything that happened on that floor
that night? A No, sir.

¥, You didmn't sleep on that floor that night where you
had been sleeping? A No, sir.

(Witness execused)

B, B. JOHNSON, being first duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMINATION
BY MR. MAIRE:
4 Dicd you live iﬁ.Fort Lauderdale on the 2lst day of
May, 19337 A ‘Yes, sir.
@ Were you at that time a police offiecer of any kKind®
A 'No, sir.
& You ever been g police officer? A No, sir.
@ What was your occupation at that time? A Telephone works
& At that time that you were present in the office of ir.
Marshall, at 6:30 o'clock in the morning on that date, did you see
the four petitioneré in this case? A4 Yes, éirg
%  You see every one of them? A4 Yes, sir.
3 Did you at that time see any sign upon any visible
- part of the bédy éf either of them of any fresh sears, or beatings
or striking or blood upon their body or clothing? A No, sir.
& How close were you to them at that time?
4 Just within a few feet of them,
& Did you at any time observe to see whether there were
any such signs‘upon the visible part of their body or not?

& Well I didn't notice.
igu
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4 Well you saw the defendants, didn't you? 4 Yes, sir.
Q4 If there hazd been any there would you have seen thém,
like any scars on thelr head or marks on the body?
A I didn't see any on the head of any, no, sir.

) Was there light enough in the room if any of thése
men had had any cuts or marks or bhlood on their clothing you would
have seen it? A How is that?

3 Was thér e enough light in the room at that time
so you could have seen it if there had been any? A 7TYes, sir.

) You know anything about the general attitude or
mental condition of these boys at that time? A Well, they seemed
to be in a normal condition.

MR. CATTS: Object.
TEE COURT: Objection overruled.
& Describe their appearance, Mr. Johnsomn,.
A They appeared normal to me.
CROSS EXAMINATION
BY Mr. CATTS:

Q Did you mske any minute examination of any of these
boys sitting over there on that oecasion? A No, sir.

0 You didn't attempt to make any examination to look
for wounds or things of that kind on the body of those boys. Did
they have the appearance of having been up all night?

A Well I couldn't say that.

17 You know how a sleepy man looks? A They didn't look
sleepy. Q They didn't look sleepy? A Ko, sir.

& In fact they were thoroughly rested? A Well they_
looked like they were in normal condition. |

g Did they look to you at that time the same as they do
in this court room, as far as you can tell? A Well they are quite
a bit fleshier now than they were then.

Q@ I mean as to being worn out? A Yes, Sir, they

looked just as well then.
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% The lights in this room; +they have them on?
A I céuldn’t say if the lights were on or not, but there
was plenty of light in the room.

Q What time in the morning would you say it was?

A About 6.30, Q Was the sum up? A4 Yes, sir.

@ You particularly frieandly with the jailer or the
officers of the sheriff? 4 Well they are friends of mine,

_ & IEver been out with them in the performance of their
official duties? A No, sir.

% The Tirst time you were ever. called in your life
to be present in the jail on any occasion? A Yes, sir.

| ¢ How far do you live from the jail? 4 I was living
then about - wéll, atout five blocks from there. |

R How close was the elosest you came to any of these
petitioners that morning? A Just ﬁithin4a few feet of them.

Q& You look on the back of any of their heads, or did
you make any examination? A I didn't examine them, no, sir.

€& You didn't make any examination? A No.

3 Were you"looking for wounds or anything like that
on their heads? 4 No.

@ GCould you tell this Court and jury now how they were
dressedren that occasion? -A I don'% remember just how they were
dressed. 4 You notice whether either of them were barefooted or
not? A I didn't notice their feet, no, sir.

Q& 7You notice whether any of them had on gloves or not?

A No, sir, I noticed they didn't have gloves on.

& You noticed they didn't? A No.

2 Any of them that didn't ﬁave on a shirs? A #ell,
the best I remember some of them didn't have shirts on.

% Have on hats? A HNo, sir. & Or caps? A No, sir.

& Were you sitting‘or standing while they were talking

to Mr. Maire and he was questioning them? A I was sitting.
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% With respect to where you are sitting, in what direetion
were these'defendants to you? A They were lined ap right in
front of me,

9 TWas anybody else sitting on the same side with you?

A Yes, sir.

& How many people?. A TFour or five I believe.

® Peoint out some objeet in the court room that you
would say that was as far away from you as these boys were?

A I would say this front row éf the jury was about.

s} Where was Mr, Maire with reférence to where you were,
where was Nr. laire? A TWell he was questioning them; i don's
remember just what position he was. |

% You don't remember what part of the room he was in,
or did he move about the room? A He probably moved around.

& Did you move any time he was questioning them?

A  No. |
Q

L

Now with respect to where these boys were sitting
in front of you, which one was sitting to your extreme left; or
do you know? A I couldn't say,
& You kﬁow Whichlone,was sitting to your extreme right?
A TNo. a

(Witness excused)

W. F. FORD, being first duly sworn bj‘tpe Clerk,

testified on behalf of the State as follows: '
| DIRECT EXAMINATION

BY MR. MAIRE:

Q Mr. Ford, at the time you were present in the jailer's
‘quarters in the jsil at Fort Lauderdale on Sunday, May 21, 1933, at
6.30 o'elock in the morning, and from then on for a little while
were you an officer of the law, and have you ever been® A No, sir.

Q& What is your occupation? A Carpenter.

& Did you at that time have eccasion #o see and observe
the four petitioners in this case? A Yes, sir.

& Had you ever seen them before that time? A No, sir,
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& Do you remember the condition, as to whether it was
light or dark in there at the time? A . Light.

€& Did you see any visible signs upon any visible part

of the body of any one of these four petitioners that showed any
bruises, fresh scar marks or blood upon their body or upon any
part of their elothing? A No, sir.

& Did you see any signs of any marks around the necks
of sny one of them? 4 No, sir. Sy

€& You know whether they all had on shirts or no%? |

A Just one I think,rif I remember.

4 So there was a part of their body that was exposed
to view to you? A Yes, sir.

Q. What part of the body could you see? 4 Shoulders,
arms, down to their waist.

€ Did you see any cubts upon the heads of any of them?

A No, sir.

| % Any bruises? A4 No, sir. & Any open wounds€?
A No, sir. & What was their general appearance at that time,
desciibe that to the jury?

A TWell the general appearance would be just as you
meet & man everyiday, a3 far as I know . They was dressed in
overalls. One of them I believe had on a yellow shirt, if I -
remember, Woodward, I believe.

| @ Did anybody during the time you were there threaten
them in any way? A Nb, sir.

& Make them any promises® A No, sir,.

3 How close were you to them at the time you saw them?

A Oh, closer tham I am today, a little.

§ If there had been any signs or merks of any fresh
cuts and bruises such as I have asked you about, did you have
the opporunity and could you have seen them at that time?

A Yes, sir, I think so.

By
S
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CROSS EXAMINATION

BY MR. CATTS: .

4 See any scars on gny of their heads?

A No, sir.

& Can you now see any scars on the heads af any of
them? A I don'i see any.

Q- Gén you now look at them and see eny scars or marks
on their heads from where you are sitting?

A One of them has got a scar on the side of his faee.

§ See any other scars on them? A No, sir.
3 Did you make an examinstion of these boys or look
for any? A i didn't examine them.
4 You think you were guite as far away from them as you

are now? A No, probably about half that.
About as far awey as you are from me?

About theat.

£ B O

Did you examine them for secars or fresh cuts,
or anything of that kind? A No, sir.
2 You examine the back of any‘ef their heads?
4 ©No, sir.
§ TWere you asked by the officers to make an examina-

tion of these boys for scars? A No, sir.

(Witness exeused)

195



A

W

U
!
T,

%. C. MATHER, being first duly sworn by the Clerk,

testiried on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAWINATION
BY MR. MAIRH:
@ Please state your neme. ; A W.C. Mather.
Are you practicing lew in Broward County? A Yes, sir.
Where do you practiee law in Broward Countf?
My home is in Hollyﬁoe&.

How long have you been admitted to the Bar in Floride?

CAP OO YR - Y s

About thirteen years,.
% How long have you been practieing law altogether?®
4 Around twenty years.
3, TWere you one of the attorneys that was appoeinted
by Judge Tedder as coumnsel to represent two of these petitiomers
now before the court? A Yes, sir.
§ Which two did you represent? 4 The two in the ecenter,
Williamson and Woecdward, 1 think.
@ Do you remembef the time that the éwo you represented,
as well as the other two; were arraigned in court in Fort Lauder-
dale? A Yes, sir.
Q Did you see your clients at any time before they were
arfaigned in court there? A Yes. |
Q@ How long before they were arraigned? A I believe
théﬁfirst time was a couple of days before they were arraigned.
| Q@ Did jou discuss the case with them at the time?
A Yes.
g Pid you at the time have knowledge of the fact that
there had any alleged confessions obtsimed from your clients?
A I don't know whether I knew the first time I saw
" them or not. I think I was awere of the_fact before the arraign-
nent. Q Did you ever at any time éver‘discuss a purported
;onfession with your clients?' A The time before the arraigpment
T think we discussed .~ to some extent., the Tfact that they had

confessed.
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Q What did you ask your clients with reference to
the confession, if you remember? A It has been guite a while ago.

g dhat did you ask your clients with reference to the
confession at that time; ask them how it was obtained?

A I think, if I remember correctly, I tcld them that
it was not incumbent upén.them to plead guilty just by reason
of the fact they had confessed. A4As to the means or method of
the procurement of the confession, I don't recall we discussed
that,. @ Did you ever tell Walter Weodward, or either one of
your elients, that sentiment was ageinst them?

MR. CATTS: Objegt. This is his own witness, and it is leading.
THE COURT: Objection sustained.

3 Did you ever discuss the guestion of sentimeant with
either one of your clients? 4 No.

Q@ What did you sdvise them with respect to entering any
kind of a plea? A I told the boys this, I remember: that if
they were guilty, snd of course were tried before a jury and
convicted, I didn‘*t believe_there would be any recommendation.

I sgid if you are'guilty, and plead guilty, the Court will
investigate all the facts and eirgumsﬁances surrounding the erime
and he might see some extenusting or mitigating circumstances

that would incline him to leniency or inclined to be less harsh

ixzk than a verdiect without a recommendation. 1 says
- ¥if you gre mot guilty we will try this case from now on', or
words to that effect. I says "if you want to try it, we will
tfy it." I went over thet with them & number of times énd ex-
plaiﬁed'it to them because they didn't appear to have understand-
ing as you expeet of some people., I was very careful te explain
to them the consequence of their plea or the consequence of a
trial, and a verdiet of guilty without resommendation. I left
it up to them to decide.

% You did not then definitely advise them to plead

any way? A MNo, sir, I didn't advise them to plead any way.
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&' Pld they ever make any stétement to you with reference
28 %o how the confession was obtained? A Not that I recall.
We didn't discuss that feature of it.

_Q Even the first vime you talked to them® A No,
the first time we didn't discuss the confession.

Q When did you talk to them again, if you did at all?

A In an ante room off the main court room the second
time, and the last time prior to arraignment.

_ R Was this gquestion of a confession mentioned at that

time? A Yes, sir, that's when I talked to them and advised them,

Q@ What did you ask them with reference as to how the
confession was obtained? A Why, I told them if the confession
was not freely and volunterily msde, if there had been coercion,
or coerced into making a confession that it was no good, to put
it plainly.

@ Did they make any reply to that?

A They didn't make any reply to that, no.
Did they ever tell you anything‘with respect to that?

No, except that they had made a2 confession,

& = o

That*s all they ever %told you? A4 Yes.

& How élose were you to these defendants when you were
talking to them, or the petitioners im this case, rather?

A I was'right with them, a foot or =o away, I imagine,
from them. § Did you at that time observe any wounds or
marks or bruisss ef swellings of any kind upon their head or
shoulders or hands or any part of their body?

4 No, I dién't look for any.

% Well, you were standing right there talking to them,
were you? A Yes. Q If there had been any visible signs
upon them would you have seen them? A I presume I would have
noticed them.

€ And you state that you didn't see any?

A I didn*t see any.
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], Diﬂ they make any statement to you with reference to

any such bruises or secars or marks? A No.
CRO3S EXAMINATION
BY MR. CATTS:

& Do you still practice lew in Hollywood? A Yes.

Q Were you during the year 1933 practicing law in
Hollywood? A Been practicing there continually since '24 or '35,

2 At the time of this case down there you were in Holly-
wood? A Yes. 4 How far is that from Fort Lauderdale?

A About seven miles south of Lauderdale,

§ Now, Mr, Mather, when were you first advised, and
what day of the week and month that you had been appointed by
anybody, and who advised you, %o repreéent any of these defend-
ants? A I can't give you the date. I don't recall the first
time I discussed this, or whether the Judge discussed this with
me. He wroﬁe me a letter and told me to come in, and this was
about a week or ten days or may be two weeks prior to the grand
jury indicting these boys. I went in and discussed the matter
of representation of them with him. I told him I didn't want
to do it

§ You mean the representation of these two particular
boys? A I represented two. He didn't designate, he said
if they were indicted he wanted me to reﬁresent two of the
defendants.

4 Did he ever after that tell you emnything further about
that, after they were indieted? A A day or so, may be two or
three days, I can't reeall right now, before the arraignment
he sent for me and téld me that I was to represent Jaek William-
son and Walter Woodruff.

3  That was after they were indicted? A It was after
they were indicted.

3§ Then two or three days before they were arraigned
he sent for you and told you you were to represent who, Wiliiam-
soﬁ and Woodward? A I believe it was Jack Williamson.

g You know now what these boys names are? A TYes,
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Q What? A Woodruff and Williamson.

@ You know whieh is which?

A The brignt one is Williamson and the dark one is
Woodruff. ;

& Woodruff, you say it is? A That's my recolleetion
after three years.,

Q Well did you remember at last term of court what
their names were, did you remember-down-the:e in this last case
in 1935 what these boys names were? A I don't know, I guess so,

2 I believe you gay that after the indictment, and two
or three days before they were arraigned, the Judge sent for you?
A Yes, sir. & 4And did you go and see the Judge; how did the
Judge send for you at that time? A I believe he phoned me, I
don’t recall, or he might have sent me a letter.

| & How long after he phoned you béfore you went up to

see him? A My recollection is I went almost immediately.

2 The same day? & Yes. I know I went the same day
I got the message, whether it was a phone call or letter, I forget,.
| ¢ Well on that oceasiocn did yow go to the Jail to see
these boys? A They were brought out into an ante room or corri-
der, I think you call it, to the jail.

& Was that the same day they were arraigned? A Ko,
that's the first time I went up.

4] Who brought them out? A I don't recall; one of
the officers., % One of the officers there in the jail brought
; them out? A Yes.
Q And how meny of them did he bring out? 4 I talked
to'two. I think they brought all four out.

@ Which two did you talk to? A The ones the Judge
appointed me to represent..

& Which two did you talk to¢% A The two in the
center there.

Q In the presence of each other at that time? A Yes,
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g How long did you talk to them at that time?

A Oh, probably thirty minutes.

§ Anybody else present while you were talking to them?

A There were several in the corrider; there was no one
sround bubt the two boys and myself.

3 Several officers of the law, or just several people?

A TIf I remember correctly, Mr. Grifris, who represented
the other two boys was there at the same time.,

q About how long after that date on which you saw them
that time before they were arreigned? A Couple or three aays,
I don't recall.

6 That was two or three days later after that time?

A Yes. § Do you know on what date the indictment was returned?

A I do not. g Did you ever‘seé the indictment in this
casey A Yes. |
g I will ask you if you will look at this instrument
and tell me on what date it was filed for record in the Clerk's
office and what day it was returned in Broward Gouﬁty?

4 Marked filed May 22, 1933.

q What date? A May 22, 1933.

@  That 1s the iﬁdictment, is it? A Yes.

MR. CATTS: Your Honor, it is stipulated between counsel for
petitioners and counsel for the State of Flerida, that
the two petitvioners, Walter Woodward and Jack Willieamson
were arraigned in open court in the Circuit CGourt of
Broward County May 24, 1833, as shown by the official
transcript of record in that court.

3 You remember that was the day on which they were

_ arraigned, on the 24th of May is the date on which they were

arraigned? A& I presume the court records are correct.

4 ‘Then you were mistaken when you said there was two or
three days before arraignment, but after the indietment, Judge

Tedder called you and you went up $0 see the boys?
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A I said I talked to them, but my intenfion,was to say
a couple to three days, T don't remember the number of days prior
to arraignment, but it was after they were indicted that I
talked %o them.

Q@ Now the record in the case shows they were indicted
on May 28nd, and they were erraigned on May 24th - no two or
three days intervening between that space of time® A No,hardly.

g Well, as an actual fact when you first talked'to
them, you didn't talk to them before they were indicted? A No.

§ Then it must have been the day after they were
indicted you first talked to them, was it not?

A ZEither that or the day they were indieted. I domn't
recall. It hes been three years and I can't remember exact ”
minutes and hours between things that happénad.

¢ You represented these boys when they entered a plea
of guilty snd received a sentence to be executed? A& Yes,

¢ And with that grave situation in mind you don't
recolleet the details in this case? A Not as to those things,
not as to the hour and minute I called on them.

- g TYou knew these alleged econfessions were presumed to
have been obtained about six chlock in the morning, early,
right after daylight, did you not? A I learned that, I be-
lieve, after the plea was entered.

2 You learned that after the plea was entered and you-
made no'invesfigation from the officers, or frém any other sdurce
to find out how these confessions were obtained? |

A T discussed this matter with the boys themselves,

Q But you made no further independent investigation
té determine the time of day or nigh%, or any other time these
confessions had been obtained. Did not the fact they were
alleged to make the confessions at daylight call for some sort
‘of action; to make some investigation?

MR. MATRE: Objeet.
THE COURT: Objeetion sustained.
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< JIn this particular case here, since you have been a
witness today, have you been released from any privileged com-
munication; have you asked the Court to release you from it,
and are you freely and voluntariiy testifying?

THE COURT: Restate your gquestion.

& Mr. Mather, since you have been a witness in this case
today, have you been advised by anybody, this eourt or either of
these petitioners, that you were released from the relationship
of attorney and elient that existed betwesen you at the time
you obtained the information that you have given on the witness
stand today? _

MR. MAIRE: Objeet to the question on the ground it is not an
issue in this case-«
THE CCURT: Objeetion overruled.

Q Have you been released from that duty you owe your
clients , as & lawyer representing a client, to come into court
and testify ageinst them? A Mr. CGatis, I am not testifying
against them.

& I mean testifying to anything that happened?

A T am telling the truth as . know it.

2 Have you been released by this court, or either of
these dJdefendants = petitioners - from the duty that you owe to
them, to keep within your bosom anything that was communicated
to you When the relationship of attorney and client existed
between you; ‘have you been released by anybody here today?

4 T have merely answered as best I could.

2 You reelize as an attorney and élient, Oor as an
attorney, that your duty to any client +That you rgpresent, as
a mattef of legal ethies, requires you %o keep sacred in your
breast and in your own mind anything that's imparted to you as
long as that relationship exists; Jyou aré familier with those

ethics, are you not? A I understand that.
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2 And you have asked no one, you have not been released
by either of the petitioners or this court from tesiifying today
as to those things that happened when that relationship of
attorney and cliemnt existed, have you? A No. I felt the
truth wouldn't hurt either the boys or anybody else.
| Q Whaﬁ? A I felt the truth would probably help

this matter if 1 could'throw any light on the subject.

_Q In spite of the fact‘you knew you were obligated +to
your clients to keep sacred in your breast anything that they
imparted to you as client and attormey? A I didn't know they
imparted anything to me.

§ But you sre familiar with that? A Yes.

REDIRECT EXAMINATION

BY MRr. MATRE:

Q Have yoﬁ violated any rule of ethies that you know?

A I don*t think I have.
MR. CATTS: Has'anybady rxikased released you?
MR. MAIRE: He has answered that question.
THE COURT: Is that the same question, or a different question?
MR. CATTS: Yes, sir, that's the same guestion. I will withdraw

it. Ee has answered it.

{(Witness excused)

o
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CHARLES K, GORDOHk a witness previoﬁsly SwWorn, was re-
called, and testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMINATION
BY MR, MAIRE:
_ Q& Did you occupy any offieial position in Browaﬁd County
on May 13, 1933? A Yes, sir.
&  TWhat were you? A Deputy Clerk of the Circuit Court.
§ Were you present in the court room yesterday when
Walter Woodward, I believe it was, pointed you out amnd said you
were present at the time a certain confession was taken from them?
| A Yes, sir, I was. |
& On Sunday morning the 2lst day of May, 1933.
& You mean was I present?
8 Yes, when thg confession was tsken® A No.
Q Were you present when that confession was taken?
A I was not.
) When was the first time that you saw Walter Woodward,
or any of these petitioners in this ease that you know of?
A 1 don't think I had ever seen any of these defendants
until they were_brought in open court for trial.
4 Were you present when they were arraigned?
A Yes, 1 was present.
Q Mr. Catts has brought out that they were arraigned on
May 24, 1933, from the record; is that true?
MR. CATTS: Object.
THE COURT: Objection overruled.
Q@ Dia jou see these defendants when they were srraigned?
A T did.
§ How close were you to them? A Between 2 and 5 feet,
L suppose.
& Did you on that oceasion have the opportunity to

observe the physical appearance of these defendants? A Yes.
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¢ Did you at that time see any signs of any fresh
cuts, frésh scars, bruises or bumps or wounds of any nabture
upon the visible perts of their body? A I did not.

R Could you have seen such if they'were there?

MR. CATTS: Objected to as calling for the conelusion of the
- witness.

THE COURT: Objeetion sustained.
CROSS EXAMINATION
BY MR, CATIS: -

@ You seem to be a little confused aboul Walter Woodward
paviing said that he saw you over there at the jail house on
Sunday morning. TYou know anybody down there in Broward County
that wears glasses, or a man that looks anything like you?

NR. MAIRE: Object.
THE COURT: Objeetion sustained.

(Witness excused)

TOM J. COLLINS, being first duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as Tollows:
DIRECT EXAMINATION
BY MK. MEIRE;

§ TWere you s member of the jury that tried Izell
Chambers in Broward County on the charge of murder?

A Yes, sir.

Q@ Did you have an opportunity at that time to observe,
not only the defendant IZell Chambers, but the other three
petitioners that are now present before this court? 4 Yes, sir

§ Did you at that time see any signs upon the visible
parts of their bodies of eny scars, cuts, bruises or indica-
tion of that nature? A No, sir. |

Q How close were you to them? at the time you saw them?
Aﬁﬁut four feet away.

Did you hear all the testimony in that case?
Yes, sir.

Did you hear all of them testify in that case?

N

Yes, sire.
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% Do you remember whether or not any of these petition~
ers testified'at all with reference to any force or duress?

A No, sir.

) Do you mean you don't remember whether they testi-
fied; did they testify? A Yes, sir.

§ Well do you remember what they testified with refer-
ence to force, violence or duress? A Yes, sir

i8] What did they testify? A  They testified:thét their

confession was free and voluntary.

No Crogs Examination.

(Witness excused)

J. N. CAIN, being first duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMINATION
BY MR. MATRE:

Q@ Mr. Celn, were you.a member of the petit Jjury that
tried Izell Chambers, one of the petitioners before the court,
on the mmgzr murder charge? A I was.

@ At that time did Izell Chambers and the three petition=-
ers all testify? A They did.

§ Did you have occasion at that time to observe all of
these four petitioners? 4 I did.

§ At that time did you see any signs of scars, fresh
open wounds, bruise marks about the neeks or beatings on the
visible parts of the body of any of these petitioners?

4 T 4id not.

o How close were you to them? A Oh, probably four
. or five feet.
® Did you hear the testimony all the way through?

A T did. Q Of all four of them? A I did,
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% Do you remember whethef or not there was any testi-
mony in this case with respect %o any beating or duress or force
having been used? A I think there was not.

§ What do you think was said? 4 That there was no

foree used to make them confess.

MRBR. CATTS:

It is further stipulated between counsel for the

petitioners and counsel for the State of Florida that

the transeript of record of the minutes of the Circuit

Court of Broward County, Florida, show that the petitioner

Izell Chambers was +tried in such court on the 12th day

of June A.D. 1933.

CROSS EXAMINATION
BY MR, CATTS:

Q Mr. Cain, do you now recall on what day of the month
of that year 1933 on which the trial was haed, I mean the year in
whiech the trial was had, that these alleged confessions were taken?

A You mean the date of the trial®

_ @ No, the date of the trial has Just been stated to
be June 12th; do you recall what day during that year the alleged
confessions were supposed to have been taken? A No, sir.

VR. SALISBURY: That's stipulated in the records

8 It is sﬁipulated in the record also that these alleged
gonfessions wére supposed to have been taken on the morning of
May 21, about six o'eloeck, 1933. Do you see at this time on
these béys there any scars on any of them? A I see some scars on

them, yes.

Qg Did you see eny scars an them that day of the trial®?
A I see the ones that®'s on there now.
Q TWhich scars do you see now? A I see the one on his

forehead.

i)

%Which boy? A This boy sitting on the end.
g You see any scars on any of the rest of them?
I

can't see this fellow very good, the black ome there,

Jack Williamson.
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Q4 What I am getting at, Mr. Cain, is this: did you

see sny scars on these boys down there that day at all; did

you look for any scars,mold or new? A Well I see the same
sgars L see on this. boy there.
% VYou see any others? A I didn't see any fresh scars.
q Well did you see any scars of any kind? A I see
the ones that I see on this boy there now,
2 'ﬁéll, besides that one did you see any others?
a%/ A YNo, sir.
Qg (Addressing petitioner) Jack, stand up there. Now
get as close $o him as you wers the déy on the witness stand.
Turn sideways, now stand im front of him., Did you see fhose

sears on him that day? A& No, sir. Not on this boy, 1O, sir.

3 You didn't see the scar down the cenber of his hesd

that day? & No, sirs
5 I mesn this one in front? A& I didn't see ahy scar

on him in front.

) Step up closer. Are you kind of hard of seelng,
Mp. Cain? A o, sir.
g You see it now? 4 I don't see any scars.

Qg You don't see this sear here? A 1 see a little

scar right there.

That scar is sbout two inches long? A Yes, sir.

)

4 TYou can See it now? A Yes, sir.

2 You adidn't see the scar on that boy that day?
A

Not that aay.

{Witness excused)

D
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W. H, BLOUNT, being first duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EZAMINATION
BY R, MAIRE: |
G Mr. Blount, you know Charlie Davis, one of the

petitioners in this case? A I have seen him, yes, sir.

6 Know him when you see him? A Yes, sir.

&

You know Jack Williamson? A Yes, sir.
& Jack #Williamson ever work for you? 4 Yes, sir.

q Where do you live? A Pompano.

5 Did you live in Pompano in Hay, 19337 A Yes, sir.

4 Lived there at the time ir. Darcey was robbed =and
killed? A Yes, sir.

Did you see Gharlie-Davis -= I will zsk you this:

do you remember when there was an slleged confession taken from
these petitioners? 4 I remember about the Time, yes, S8ir.

3, Pid you see Charlie Davis at any time after that
in Pompano? A Yes, sir.

5 You remember wien you saw Charlie? A TYes, Sire

¢ TWhen? A They brought him up there and I happened
to see the sheriff and a deputy sheriff, or another man, and i
was down town, I says "I want to see what's the mattert™ and I ran
over there,,and he went in my little house --

Q_ Hait a'moment. You remember how long that was
after this confession was taken? A I think it was the next
day. 1 don't remember the day exactly.

Q' How clcse were you to Charlie Davis at that time?

Part of thé time I could touch him,

A

@ Did you have an opportunity to observe him closely?
A Yes, sir. |

& Did you at that time see signs of any fresh scars,

bumps, merks, signs of beating or rope around his neck, or anything
like that upon any part of his body? A No, sir.

~

% See any scars at all upon him? A No.
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& How long have you known Jack Willismson?

A He worked for us several months before this trouble.

& You ever observe any signs of marks or scars upon him?
A Yes, sir. & When? A When he was working for us,

R Well was that before Mr. Darcey was killed or after?
A Yes, sir, before he was killed.

CROSS EXAMINATION
BY MR. CATTSS

Q@ What kind of scar did you observe on him?

L He had scars all oger him,

Q What one particular scar that you remember; where
was one particular scar on him that you remember? A 1 think he
had some on his face, some on his neck and some onfhis handse.

Q@ What pert of his head? A Right along here.

Q TVhich side? A T don't remember which side.

& You couldn®t lcok at him.today end tell what condition
the scars were, and the condition they were at the time?

A He told me he was in an zutomobile wreck. I asked
him about it.

% That isn't whet I asked you. Could you look &t hinm
 today and tell whether there are additional scers on him now than

when you saw him the last time? A No, I couldn't do it.

{(Witness excused)
JOHN DARSEY, being first duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMINATION

BY MR, MAIRE:

Q@ Your name is John Darsey? A Yes, sir.

% You remember wheun Robert Darcey was robbed in
Pompano? A Yes, sir.

% What makes you remember that?
MR, CATTS: Object.

THE COURT: Objeetion sustained.
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MR. CATTS: At this time I want to objects I have been leti{ing
counsel go agead‘without objection, but I don't think
this occasion down there that they keep referring to in
the langusge of counsel Tor the State is permissible
under the issues that are now raised before the jury , and
I want to object and move the Court to instruct the jury
not to coasider it in any way in this case, the fact that
counsel for the State has referred to a happening at a
particular date as of the time a Mr., Darcey was robbed
or killed, and 1 move to strike that from consideration
by this jury.

THE COURT: Motion denied.

§ Do you remember when one of these petitioners, Charlie

Davis, was arrested? A Yes, sir.

Qg Where was he first placed when he was arrested?
A Pompano jail.
R Where did you first see him that night?
That's where I saw him, in the Pompsno jail,

Ybu_know what time of night it was you saw him?

b o b

I don't know exactly, between 8 and ¢ o'cloeck I imagine,

O

Do you know Captain J.T. Williams? A I saw him.
lﬁhere did you see him? A {a Pompano.

Where in Pompano? 4 Well he was all sbout town there.

R R

Well 4id you see Charlie Davis in Pompano? A Yes,sir.

% Did you see Captain Williams and Charlie Davis togefher
at any time? A& Yes, sir. & TWhere? A AL the jail.

Q ¥%ho was present when you saw these two men there
besides yourself? A Mr, Maddox, the Chief of Police.

Q Were you present all the time Captain Williams was
there? A Yes, sir.

@ Did you see¢ Captain Williams do anything %o Charlie
Davis while he was there? A No, sir,.

R Did he? A I didn't see him.

g TYou were there? A Yes, sir.
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? If he had could you have seem it? A Yes, sir.

R Did he strike him? A No. R Beat him? A4 NXNo.

Q What did he do, if anything? A He just Questioned him,

Q Anything else? A That's all, |

' CROSS EXAMINATION
BY MR. CATTS:

Q How long did you stay with Captain Williams that
night? A I didn’t stay with him any. I just went %o the jail
ané he was there.,

And how long did you stay there at the jail?
Only a few minutes,

Just a few minutes? A Yes, sir.

Q

A

&

2 And you lert? A Yes, sir..

g Did you leave Captain Williams at the jail?

A Eb, we all left. |

¥ You don't know whether he went back to the jail
that night or not? A4 No, sir, I don't know.

(Witness excused)

J. W. COLEMAN, being first duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows: '
DIRECT EXAMINATION
8Y MR. MAIRE:

9 Mr. Coleman, were you the official Court{ Reporter
for the Circuit Court of Broward County on May 21, 19339

A I was.

Q . Are you the J, W. Coleman that it has been stipulated
was present at the time some alleged confessions were taken from

the petitioners in this ezse® A I am.

& At that time did you have an opportunity Ho observe
the‘persons of the petitioners, and all of them? A Yes, sir.

g I will ask you this: do you remember how they were
dressed? & As I remember, one of them had an undershirt on, of

course 1 can't exactly remember.
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% How close were you to these petitioners; ¥r.Coleman?

A T was about as close as to this lady here {court
reporter) except there was a table between us, and they were the
other side; I was writing on the table.

g Did you at that time observe any bruises or cuts or
scars of any nature uwpon any of these petitioners? A4 I did noft.

o Did anybody while you were present promise, beat or
threaten any of them in any way or menner? A No, they did not.

% TWhat was the general appeafance of these petitioners
'at thet time? A Well they looked well, looked hale and hearty
with the feed of peas and cornbread they had'at-the jail.
 MR. CATTS: Objeet. UMove to sirike it.
THE COURT: The last part of it stricken.
MR. HAIRE: e don't insist on the last-part of it.

GROSS SXAMINATION

BY MR. CATTS: I

Q Did you make any examination to debtermine whether
there were any scars on the boys or not? 4 I sab there at least
thirty minutes looking et these negro boys, and there wasndt one
word said during that time. They were waiting on some othér men To
arrive, and I loocked very closely at them, and that's why I answer
like I do. if I hadn’t noticed them I wouldn't have answered the
guestion. "

3 You say there were no scars on the boys?

4 I know there was scars on one of them, but it was
one of them that had been in a handcar accidgnt on the railrosd,
he testified to that himsell, _

& TWhere did you gain that knowledge? A In court.

You didn't gain that knowledge up bthere thet morning?

)

A  Not ﬁhaﬁ morning.

@ I am talking about that morning.

A I didn't see any scars.

g You di&n't see any scars that morning? A Eb;
R See any on any of them? A Nb, I didn't.

Q You didn't see ahy on them? A& No. |

214



-194- -

2 As a matter of fact aren't you more or less near-
sighted? A That's easy to perceive i presume.

Q: You are nearsighted? A Yes, sir, but I ean look
at this lady and tell whether she is bruised up or has blood on her.

5, If she had a sear two feet long dswn the side of her fore
head you could see that?- A Yes, sir,

§ But you didn't see any such scar on any of these
defendants that morning? A I didn't see any blood or any recently
bruised scars. |

2 I mean any scars of any kind?

A I didn*t see any scars of any kind.

(Witness excused)

VIRGIL WRIGHT, being first duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMINATION

BY MH. MAIRE:

2 Did you hold any officisl position in Broward County
on May 13, 19532 A Depuby Sheriffs

4 You know the four petitioners in this case when you .
see them? A Yes, sir.

Qv You know Izell Chambers? A Yes, sir.

Q Did you at any time ever beat Izell Chambers?

A No, sir.

& You know Chief Maddox of Pompano and F.T.Williams?

4 Yes, sir.

@ Did either one of these men ever beat him in your
presence? A 30, sir.

@ You ever see anybody kick him? A No, sir.

Q@ You know Walter Woodward? A Yes, sir.

Q@ Did you or anybody in your presence ever hit, bruise
or mistrest Walter Woodward? A4 No, sir.

& Did you or anybody in your presence ever hit, bruise

and mistreat Charlie Davis? A No, sir.
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Q Did you or anybody in your presence ever tie a robe
around his neck and threaten to lynch him, or strike him with a
rubber hose, or strike him with your fist snd kick him? A No, sir.

& Or point a pistol at him? A Neo, sir.

& You know Jack Williamson? A Yes, sir.

2 You ever see Chief Maddox pull a gun or pistol and

hit him with a blaeck jaeck? A No, sir.
& You_ever see A,D, Marshall or Bob Clark do that?

A No, sir.

Q Or do it yourself? A No.

Q Have you in any way ever personally mistreated any
of these petitioners? A No, sir.

Q& Anybody in your presence ever threaten them?

A  They did.not@

Q You ever promise them anything? 4 No, sir

§ Any one in your presence ever promise them anything?

€ Anybody in your presence ever strike, hit, beat or
tie & rope around their neck, stick a pistol at them , hit them
with a black jack or mistreat them in any way at any time? 4 Nogsir,

Q@ Were you present on Sunday morning, May 21, 1933, when
the confessions were taken from these petitioners? A4 No, sir.

Q@ Do you know whether Chief Maddox was present at that
time? A He was not.

4 How do you know? A He was with me.

§ Where was he with you? A At Pompano and Deerfield;
he was with me until three o'elock Sunday morning.

g Did you see these petitioners or any of them at any
time soon after they were arrested? A I see all of them Honday
morning after they were arrested Sunday night.

2 ‘Did you ever see any marks or scars or bruises, fresh '
sears, upon any part of their body, of the bodies of any one of
these four petitioners? A No, sir, I see some old-scars on one
of them,

Q Which one did you see them on? A Jack Willismson.

kQ Was thet after he was arrested? A ‘Mbnday morning

after he was arrestéd.
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Q You know what night he was arrested? A Sundey aftern
noon or Sunday might, I wouldn't be positive which,

€ And you saw him on the following day, Monday;

& Yeg, sir,

Q& You know whether that Monday was before or after the
confessions were takent 4 Before,

2 And you saw the merka testified to at that time?t

A Yes, gir, |

Q@ Have you at any tims sesn any marks'and fresh scars opr
wounds and abrasions, sorss or bumps upon the bodies of any of-
these petitioners? A No, sir.

@ Other $than what You have testified about? 4 No, sir,

CROSS ZXAMINATION
BY ¥R. CATTS:

e Mr, Wrigﬁt, were you present as arresting officer when
any of these petitioners were arrssted? A No, sir.

Q@ You don't know of your own kﬂowledge what time they
were arreste&? A No, sivr, I don't,

Q Whﬂn was the first ftime that you saw them? A On Monday
morning after they were arrested Sunday even%ngﬁ

€& A bout what tims Mo onday mornlng? A Well, beﬁween 9.30 znd
10 o'clock, probebly sround 10 of clock.

Q Where did you see them? A In the Jaill, in what we
call the bull pen,

Q Were they &11 in the bull pen at that time?

A Well I talked to Jack Williamson, znd Walter Woodward
and Izell Chanmbers was in there; I didn't talk to them. Williamson
had come up %o the bars and I asked him how come the scars on him,

1 said "looks like somebody had hold of you sometime®, and he saild
"no, sir® he got into a motor car wreck in working on a seetion,
"T was in a motor car wreck ard I was 1ln the hospital about a month
or six weeks.!

@ You sald three of them were there in the bull pen at that
tine? A I am pretty sure they was.

@ Did you talk to the other two 2t that time?
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A No, sir, I‘didn’t talk to any of the rest of them.

Q@ How many people did the officers have in Broward County Jjail
at that time? A They ﬁaﬁ s lot iﬁ connection with this; I don't
know, L didn't make any arrests andrwasn“t with them at any arrest
and I wasn't around the court house, only in and out. If I took a
prisoner in lMr. lMarshell would teke them up in the jall and lock
them up, end I don't think I‘Was in the jall twice that week -~ I
don't think more than three times that week,

Q@ Now at the times you were at the Jjall, or the three tlmes
that week, did you see these boys on any other occasion?

A No, sir, I didn't have any occasion to see them any other
time. @ Did you ever during that week at any time, and up to the.
next Mondey morning at six ofclock, ever talk to any of these peti-~
ticners? A No, sir.

@ And didn't sses themt? A No, sir.

Q@ You didn't even kndw, as far as your knowledge is coﬁu
serbed,. where they were in'the Jeil at that time?

A No, gir, I ﬁid not.

Q8 Were you at the jall on Saturday night, May 20th or
Sundey morning, Moy 21ist, at any timet? A No, sir, I was not up there;
I was up there Sunday morning after they made the confession.

4 But you weren't there at any time on Saturday night?

4 No, sir, I was not. Me and Chief Maddox of Pompano was
working together.

QG You didn®t at any other time? A I didn't see any of

them until the next Monday morning.

(Witness excused)
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W. C. GOODRICH, being first duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMIRATION
BY MR. MAIRE:
| @ Did you occupy any offiecial position in Broward County
on the 13th of HMay, 19337 A Yes, sir.

Q What was 1t? A Deputy sheriff.

@ You know the pefitioners in thie case when you see them?

A Yes, sir.

9 You know anything about the arrest of any of them?

A Yes, sir, ' |

@ Did you arrest, or were you present when any of them
were arrested? A Three of them.

Q Who? A Jack, Walter and Tzell,

@ Where were they arrested? A In Pompano, in what they
call Blount's guarters.

Q& Yho was present ﬁhen they were arrested? A Deputy
sherlff Bob Clark, and Chief of Police at that time of Pompanoc.,

Q- You romember hig name? . A Maddox.

Q Any one else} A Helton; he wasn't an officer.

§ What was done with them after they were arrested?

A Sent them to jJail, carried them to Jail. |

Q@ Did you accompany them te jail? A No, sir.

Q@ You know Chlief Maddox when you see him? A Yes, sir.

Q@ Did you ever see Chief liaddox beat Izell Chambers, Walter
Woodward or Jack Williamson? A No, sir.

Q@ Did you ever yoﬁrselfg or any one in ycur pressnce beat
or strike or polnt a pistol at, beat with a rubber hose or beat with
2 stick any one of them? A TWNo.

@ Did you ever sec J.T, Williams threaten them or mistreat

them 4in any way? A No, sir.
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Q@ You ever see these petitioners or any of them after they
were brought.to Broward Gounty court house? A You mean after they
were put in Jjail? & Yes. A Yes, sir,

Q@ When was the next time you saw them?y

A After they were arrested you mean?

& Yes. A I saw them the next dey.

@ You see them through that week? A All through the week,
yes, sir. Q@ Were you one of the men that was present when the
confesslon was taken Sunday morning, May 21lst? A Yes, sir

Q@ Were you in the jail house Saturday night and Bunday
morning that the cbnfessions were tsken? A Pfactically all the
time; I made one or two little trips and right back,

Q Were there any other colored people in the Jail at
that time? A Yes, sir

Q@ You know whether or not anybody was questioned that night
besides these four petltioners? A Not to my knowledge, I don't
recall it. @ You know whether there were or weren't?y
A I don't recall any one else being questioned.

@ Were you there the whols night? A Practically.

& How late were yoﬁ there, Mr, Goodricht A I was around
the Jail house until gbout midnight, and then I wént home, end the
Sheriff called me up betwesn arocund 1,30, and I got up and came
back to the court house and made two runs out, and right back,
probably gone twenty or thirty minutes each time, and the rest of
the time I was in the jail.

2 At this time you were present was Walter Woosdward
continually beaten, kicked and bruised? A He was not.

Q@ On that night was he taken.by Captaln Williams and
placed in o chair in a room whers some elght or nine men wlth
pistols, black Jacks and rubber hose, and was he beaten bﬁ these men
et thls time? A No, sir,

g Did you see Captain Williams strike Walter Woodward on
the Jaw and bring blood from it? A No, sir.

MR. CATTS: Object to his asking leading guestions.
THE COQOURT: Chiection overruled,
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Q@ Did you see Captain Williams, or anybody else, give Walter
Woodward at that time a kick in his shin and hit him over the
shoulders and srms with & rubber hose until 10.30 o'clock that
night? A Neo, sir.

Q@ You ever see anybody tie a grass rope around Walter Wood-
ward's neck and hear anybody gay they would kill him if he didn't
come clean? A No, sir.

€ Did anybody in your presence tell him they would take
him to the west Dixie and have g necktie perty and riddle his body
with bulletst? A No, sir.

Q@ Were you present at six o'cloek in the morning when he
was taken out of his cell and taken to the sheriffls office and a
noose placed about his neck and he was kicked and beaten againt?

& No, sir,

Q Was blcod running in profusion over his clothing? A Noggir.

Q Vere there any signs upon his head and shoulders or on
any visible pértg of his bod¥? A There was not.

Q Were there any signs'of beating, scers or bruises or ewellings
or cuts that you could see? A No. _ _

@ Were you present on the night of May 20th when Charlie Davis
wWag questioned? A May 20th, the same night?

¢ Seturday night, the same night? A Yes, sir.

Q@ Was he taken out of his cell and placed in a chair in the
sheriff's office, and then knocked out of the chair against the
brick wall of the room, knocked almost senseless? A He waen't.

No brick wall in the'sheriff*s office.
Q@ Was he struck ati A No, -sir.

Q@ Hit ond kicked to & wall? A No, sir.

Q@ Digd you, or anybody in your presence, beat him about the
head, arms and shoulders with a rubber hose, or did you, or anybody in
your presence, pull a gun, point it toward him end have your finger
on the trigger and say he would kill him if he didn't confess the
crime? Al No, sir,

Q@ Did you see Jack Williamson on the night of May 20,1932%
A Yes, sir, ‘
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@ D¢ you know whether or not during the entire week prior
to May 20th, Jack Williamson was walked back and forth from his
cell to the sheriff's office, and sometimes 511 night; you know
whether that is true or not? A It is not. _

Q On the Saturday night of Mey 20th, Wés Jack Williamson
placed in a chair in the sheriff's office and hit twice over the
head with a pistol by Chief Maddox? A No, sir,

@ You know whether Chief Maddox was there that night?

‘A He was ndt. Q@ Wes Virgil Wright? A He was, a
very shoert time,

& What part of the night? A& The early part of the night.

@ Was Charles Gordon there? A Ne, sir.

€ A%t any time? A Not to my knowledge.

§ Did you or enybody at all that night hit Jack Williamson
with & pistol, and 6id blood run profusely all over his eyes and
face? A No, sir,

8 Were there any signs of thaf on him when the confessions
were taken the following morning? A Nec, sir.

Q@ Were you present When'they put a rope around his neck?

A No, sir.

Q@ Was thgt'done at any time you were present? A No, sir.

& And the rope thrown over séme ever some piping arrange-
ment in the cell? A Thrown over olping in the celi?

Q@ Yes. A There is ro piping in the cell that I know of.

@ Then did thst happen? A UNo, sir.

Q@ Did Chief Maddox place a pistol against his neck snd
strike him with it, when he was seated in the sheriffls office?

A No, sir.

@ On the night df the 20th, or sither the 21st day of Hay,
was Jack Williamson kicked by you or anyquy in your presence, zmg
when aslked to identify Charlie Davis, and told if he didn't he would
be beaten and punished more than he had already been besten? |

A No, sir.

@ Do you know anything about Izell Chambers, from May 13th

until the 21st day or Way, 1933; did they walk him back and fopth
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from éne part of the Jail to the other all night long?

& Yo, sir, he was not. |

Q@ Were you present on the night of the 20th of May
when he was questionedy A Yes, sir.

& Wes he brought from his cell tc the office of the
sheriff, seated in a chair in the presence ofF you and some eight
Or nine men, and d&ig Captain J.T. Willisus grab him by the throat,
using a viclent oath, and strike him g number of times in the
face causing blood to run from his eyes and nose? A TNo.

& Dié you gee any blood on his eyes and nose at the
time of meking the confession? A No, sir,

@ Did Captain Williéms, Or you, or anybody in your
Presence at that time say they would kill Izell Choambers unless hs
implicated the other three, and also admitted his own guilt? 4 No.

Q ﬁow were they questio&ﬁiﬁh&n ¥you saw sny of them?

A Esach one was guestioned.

§ Any force used? A No, sir.

@ Any promises m&de? A Ne, sir, nothing whatsoever,
any more than they would question each one of the boys, any more
than you are questioning me.

& Were any of them kept up all night long?

A Nd, sir; there was none of them ever kept up all
night Iong.

Q You know whether or not they hsad opportunity to sleep
that night? A They did hsve opportunity to sleep.

Q Have you any way of ascertaining or telling just how
mach time they had to sleep that night? A Well T would judge that
they had, each one of them would have £ fully hal; & night's sleep,
or longer, if they slept at the time they were in their celils,

and wanted to,
| & How long at g time, if you knew, were they questioned?
A I would judge Pifteen or twenty minutes, may be a little
longer,

@ After they were questioned fifteen or twenty minutes, whgt
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were they aliowed to do, if enything? A Go back to their cell,
CROSS EXAMINATION
BY MR. GATTS:

Q€ Ir. Goodrich, you 88y ¥ou were one of the arresting
officers of three of these defendants, or petitioners? A Yes, sir.

@ A% whese place dig Jeu arrest them up in Mr. Blount's
gquarters? A I don't know, I think they called it Jack Willisme
son's place, I am no% posltive. He seemed to be the owner of it;
one reason I would say that, he was there, and there was only one
bed or cot in the room, and he was sleeping on that, and the other
two were on the floor.

Q@ Now when you went there to that houge that night sbout
what time was 1t? A It was I should Judge arocund eight o¥clock,

I don't know for sure. It wae after dark?

@ They were all asleep when you went in theret

A They pretended te be asleep; I think they wers awake
from the way they woke up when we went in,

Q@ How did you get in the house? A I went to the front door
and the other two officers went to the side and back, snd I Just welked
in. QY The dcor was opent A The door was open.

Q@ What was the first thing you did after you got inside the
house that night? & - They seemed to be asleep and I tgpped Jack |
Willlemson on the feet with my billy, and the three raised up at the
same time. _

Q@ What do you eazll "tapping®? A Well I would call it - 1
den't know unless it would be Just a little shock of some kXind to
wake him up, if he had been aslesp.

& You didn't hit him very hard? A No, siv.

You tapped him with your billy at the timet? A Yes,rsire

They were taken to Broward County jail from there?

Yes, sir.

o oo P

When was the next time you saw them? A The next time I

saw them was the next morning.

@ You didn't take them there yourgelf to Broward County jail?

A Neo, sir,

226



-20:!?

Q .Did you seé Géptain Williams.fhat‘same night, the same
night you arrested these boys? A Yes, sir,

Q@ Who is Cgptain Williams? A I don‘t know how to explain
whe he is, I really couldn't answer that guestion.

Q Well, was that the first time you ever see Captain Williaums
in your 1life, the ﬁight you arrested these boys?
Ne, I héa seen him béfore,
When? A The night before. § Saturday night? A Yes,sir.
Where did you.see_him Saturday night?

I saw him in Pompano,

e o O

Whet kihd of a looking men is he? A Large man; healthy
looking feliowj is that what you mean? | _

Q Yééa Large as MNr. Wfight? A I don't think he iz as
1arge ae My, Wright

3 As large_as'you afe? A Yeg, egir.

Q Lerger?t A I imagiﬂe some largeg."

_ lQ lWhere aid you.SGe Ceptain Wiliiams that.night you arrested
thege boys? A Wéll I dcn‘t know Whether it was in Lauderdale or
Pompano. A} Did you go back down to Fort Lauderdale on Sunday night?

& I went back Iater on. _

Q Now getting back down to Monoay, did you see any of these
: boys on Monday ? A Yes, sir. Q Whereabouts? A In jeil.

Q Whereabouts in the Jail? A In a cell. _

Q You know whet they déil'the bull pen; do you héve more
than one bull pen down there, Just one? A Have a bull pen on
gach floor,

Q Which one of those bull pens were these boys in at that
time, or were they all in the same one? A T think they were all
in the same cell bloek | | | 7

Q Which one, what.floor ofuthe Jail was itf ‘A Third floor.

&  And Whéfe is the dther bull pen? A Fourth floor.

Q On which.one.of.these Tfloors ig the Jailef“s quarters?

A Fourth . Q Is that the one that hsd the bed and
radio-éet in it on the fourth floor? A Yes, sir.
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@ Did you at any time questlion eny ons of these prisoners,
or these petitioners, or wers you pressnt on any occésion-during that
week, from Sunday to Sundey, when they were being guestioned by
any officer of the law, or any person not an officer of the law,
when they wsre cutside of the bull pen? A Yes, sir, I was in
their presence some when they were beihg guestioned,

@ Vhere was this place they were being guestioned outside this
bull pen, whereabouts was thet id this J2i1l? A Outside of the bull
pen, or regular cells, I don't recall whether we was in the wardents
office or not, I do remember we had quite & few in there we were
questloning all glong, end I don't recall just which ones.

Q@ You say now you recsll being present when some of these
boys were questioned; where were you? A In the cell, in the
cell hox,

Q  Any time they were out of the cell box ¥

A I don't recsall guestioning them any outside the cell box,

R Were you present when any one else guestioned them?

A Tes, sir. I don't recsll whether it wes in the warden's
office. § As & matter of faet, during that wéek, ié it not a fact that
the officers of Broward County were in that Jelil almost continually
during the whole of the week questioning these bo¥s, and other boys,
in connection with this? A Yes, sir, off =znd on.

& Practically the whole week., You wouldn't attempt to fell
this jury how many times you were present when these boys were being
questioned? A That's what I said, we had quite a few in.jaila

& How many would you say you arrested down there in connection
with 1t? A I don’t recall how meny there was.

Q@ But all during the week Jou were continually guestlioning
somebody in connection with thisg case? A Well I wasn't 2all the time.

Q@ I didn't mean you, but somebody else in your presence, or
the office force down there? A I wouldn't say that, not all the tinme.

Q How often during that week were these boys out being gues-—
thcned by the other people? A I couldn't answer that, becaﬁse I had

other duties, and my duties was all over the building, I was in ang out

°n other duties of the sheriff's ¢ffice, and I couldn't undertake to
answer that question, | :
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49 All I esk is the times you kncw oft 4 Well I can't
answer that questlon intelligently begause e

'@ Do you know these boys were questioned more than one
time by the officers of the law and by yourself, and in your
presencet A More than one time?

Q Yes, A I suppose they were.

& Will you swear they weren't? A No, sir.

Q Would you swear they wers not questioned as many as
twenty times that week? A No, sir, I wouldntt make a statement
to that effect.

Q@ You just won't make a statement of your own knowledge
how many times you can recall? A I wouldn't mske any statement
gbout anything like that, I em not positive of it. T don't know
whether two times or twenty times.

Q@ Now on the Saturday night, I believe you sald you were
present a2ll that night, except from the time the Sheriff let you
go home about 12 o'clock, and called you about 1.307 A Yes, sir.

Q@ You made two about thirty minubte errands away from the
Jail? A Yes, sir, Q& And you were present at the jail the razt
of the time during that night? A4 Yes. |

'@ I believe MUr. Maire asked\you the guestion if there were
the only boys that were questioned up tThere that time in the jailer's
querters, and you said the only ones to your knowledge?

A That's correct.

Q What time did you go to the jail Tirst that Saturday night
before the Sunday morning? & Well I was arvound the Jjail all
Saturdsy and the early paﬁt of Saturday evening,

Q When was the first time during Saturday they ®mtarted
guestioning ény of these boys, and which was the first one they
started to question? A I don't recall when they first started.

@ Did yoﬁ see them dquestion anybody before dark?

A I don't recall,

Q@ Did you see them question anybody after dark?

A I don't recall whether I saw them after dark,
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& You see them question sny of these boys Saturday night
at all? A Yes, sir.

{ VWhen did you see them? A Well I was ealled for
that purvose by the Sheriff, when I came in they were gquestioning
then. & What time of night was that? A I stated it was
’about 1.20.

% That was the first time that night you had seen them
questioning any one of them? A T said I didn't recall before that.
@ Didn't you tell Mr. Maire that all night they would
bring them out and keep them out for ten or fifteen minutes, and
let them go back and stay for two hours? A Yes, sir.

% These are the same four boys you are talking about?

A Yes, sir. |

@ Then you recall you 4id see them go out snd come back
in the early part of the night? A I don't recall wWho they ques-
tioned and when they were questioned, but they were called after
midnight.

& Do you recall, Mr. Goodrich that before midnignt thsat
they were brought out from time to time; were they brought out from
their cells and brought into these gquarters up there; did you see
them when they wére brought out there? & I saw them questioning,
where they were questionihg T don't recall.

A You saw them guestioning? 4 I saw them when they
were bringing them back and forward.

& What time of night did fhey begin? A Off and on
through the night.

Q Didn't they start shortly after dark, or before dark?

A I don't remember when it was; 1t was before midnight.

9 It did start before midnight? A Yes, sir.

%  What part of the night was it ydu told the jury they
had an opportunity to sleep? A In the early part of the nighf
and then after they questioned them they let them go back and stay

& couple of hours or more.
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@ From the time you were called back over there at 1,30
to daylight, didn't they continually have somebody in that rcom
down there questioning them? A Yes, sir.

8§ None of them while'they were present down there had
an oppértunity to sleep? A They had an opportunity to go back
to thelr cell,

] Now from aﬁout 1.30 in the morning when you were
called back there until 6.30, they continued to have one of
these four boys in the room? A I wasn't there 21l the time.

€ Well, during the time you were there? A Yes, sir.

Q@ Well, from that time on they hzd one of these boys con-
tinually there in that room and asking questions? A As I remember,

@ Who was doing the gquestioning during the time you were
there? A I don't recali.

Q@ Well, who was theret? A I don't recall,

Q@ Was Sheriff (lark there? A Yes, sir. He was in snd
out, I don't recall whether he was there z11 the time or not.

Q@ You know Ceptalin Williemse? A TYes, sir.

& Was he theret? A He was there gome, to my knowledge.

) He wag around the Jall all the time you were arcund
there that night? A I remember he wag there.

@ Did you ever see Captain Williems in that room where
Tthey gquestioned these four boys that night? A Yes, sir

Q And who was doing the questioning at the time that you
sew them being guestioned? A I don't recazll. I know the Sherif?
was there, I don't know whether he was there all night.

& I mean any one timg? A T remember the Sheriff and
Captain Williams questioned themy and I remember the Sheriff.

Q Captain Williams was guestioning them and the Sheriff
was questioning them? A I remember both of them being there.

@ Of course you saw the jaller there that night? & Yes,sir.

Q@ Mr. Marshall? A Yes, sir. @ Was he the gentlemsan
that would go back and forth and bring these boys back and forth?

A Yes, sir.
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Q@ Did you see lir. Helton there that night?

A T don't recall. I see him the latter parc, after I went
back the second time I saw him, |

Q Did you ever see him up in the room when this questioning
‘wee going on? A Yes, sir.

Q And did you see up there that night Mr. Bob Clarks?

A No, sir.

@ Di& you see ¥r. Bob Glark around the jall at s11 that
night? A I see him gzround the court house, I don't know as
I saw him around the jail any part of the night.

@ You never saw him up in the room where the guestioning
"was golng on? A No, sie.

Q¢ You saw Capteln Willlams in there some time while you
were there, and you saw Bob Clark around the court room, which
is on the ganme flodr? A I sziéd afound the court house; I refer
to the Sheriff's office as being in the court house; that's down
below,

Q@ Well did you see ifr, Helton around there? A Yes, sir.

@ While the questioning was golng on? A Yes, sir.

Q Hear him do sny guestioning? A I don't recsgll him gquestion-
ing., @ But he was present when other people were questioning?

A Yes5 glir,

Q How long when they would send one of these boys back
before they would bring out another? A Why I don't know, T
wouldn't time them. I would imagine give them time to get up
and dress and come out wherever they wanted toc teke them.

Q Just about the time it would take them Lo get up and
dress. Did they tell him when they sent out one of them which
one to bring back? 4 I don't know. I suppose the Sheriff
would tell Mr. Marshall which one to bring out.

@ Did you hear the Sheriff tell Mr. Isrshall which one to
bring out? A Dig I

Q@ Did you hesr Mp. Williams tell Mr, Marshall which one to
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bring out? A I suppose naturally he would take his orders from
the Sheriff, which one to bring out.

Q@ That takes care of the situation from the time you
came back a2t 1,30, and thatls practically all the pecple you
know were there in that rocm when the questioning was.going ont

A Yeg, sir.

& I believe you said you saw them teke them back snd
forth before twelve? A Yes, gir.

Q And what was the earliest thet night you can now
recall you saw them take anybody back and forth? A I don't recall.
Q@ I thought you said it was before you went homed

A I don't recall what time of night 1% was. & As a matter
of feet it was going on all night, teking them back and forth all
night long. AL would rsther not say only the time I was actually
there. I was in and out of the Jjail before midnight.

@ You were szt the jaii some before midnight, were you?

A I was there from 1.30 or 2, off and on, until daylight,

Q@ Now did you see them taking them back and forth, not
that you heard what they said or where they went, but did you see
them ftaking these back snd forih as much before midnight as they
4id affer midnight? A No, I wesn't up there.

Q@ You weren't up there whers You could see it in the
early pasrt of the night; lg that right? 4 Well T Just remem-
ber being in and out of the Jall up until midnight, but from
then on, from 1.30 or 2 o'clock -

@ Around the court house all the time, but not in the
Jailvy A Yes, sir.

@ *The jail and court are in one blg buvllding, aren't
they? A Yes, sir,

Q@ You were around the vicinity of the jail and court house
all during the fore part of the evening? A I wasn't around the.
Sheriff's office all the time; I was in ané out.

Q@ But during some part of the evening you did see them

taking them bezek sna forth? A I gaig T 8ig
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teking them back snd forth the first vert of the evening.
| & You said you didn't recall their taking them back
and forth before midnight; you didn't know what time 1t was?
A I said I didn't know how near midnight it was.
Q@ You 314 before midnight see them teke these boys,
or some of theee boys back and forth to soms place in the jail
houset? A Yes, sir.
Did you see the cook up there that night? A Yes, sir,
Whet was he doing arcund there? |

I don’t know what he was doing.

Q
Q
A
Q Jail cook; wes he serving sandwiches ané ooffee?.
A I don't know.

R You see any coffee or sandwiches? A No.

@ He didn't serve you any? A No.

& You stayed there, except the two thirty minute periods
after you come back there, until around 6.30 in the morning; you
were there all during that time? A Yes, sir.

e Iéu went awey for thirty minutes on two occasions?

A Yes, sir. |

& Are you sure they didn't keep any of these boys up
there for a period of time longer than fifteen or twenty minutesst

A I judge about that time,

@ Keep them 211 up there approximetely the same time?

A T didn't time them, I don't know.

Q You Just know they were bringing one or the other of
them back and forth about that time while you were there, from
1.30 until about six o'clock; ie that right? A Yes, sir

Q@ You know anything about thelr tzking two of these boys
to Mismi, to Dade County jail, at any time during that week?

A I know one of them was in Dade County, I don't recall
whether two of them. |

Q Which one of them do you recall was? A Izell, I think,

Q Izell Chambersy A Yes, sir. -

Q@ You know who took him down? A T don't recall who
took him down,
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Q You didn't take him down? A No, sir.
Q@ When was the last time you saw Captain Willlamg?¥

A I think that same summer was the last time I have seen
him, I am not positive.

Q@ Did you say you did ses him around the Jail house
several times during that week? A Yes, sir.
REDTRECT EXAMINATION
BY MR. MAIRE:
Q ¥w. Goodrich, you are not telling the Jjury dr swearing
that the cook didn't serve coffee and sandwiches that night?
A No, sir. I said he didn't serve me any. He was
around all through the night.
RECROSS EXANINATION
BY NMR. CATTS:

@ Do you mean to say, ¥r. Goodrlch, that the ccok was
not up there, or just you d&idn't see him? A I said he was
around there but he didn't serve me any sandwiches.

| Q@ Did you see anybedy else served sandwiches, or anybody
else eating sandwiches? A I don't recall seeing any sandwiches.

Q@ Do you now remember seeing anybodly else up there that
night connected with the jall, or any officer or any person
working with the officers up there, other than the ones you have
named? A You mean during the early part of the night?

& Yes, the early or late part of the night, any time
before 6.30 the next morning? | AT don't know what time it was,
I don't recall what time it was that I saw some others there.

Q@ Di& yéu see Wr. Maire there any time during the nightf

A I didn't see him until I saw him the next morning.

{(Wltness excused)
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R. C. HELTON, being firgt duly sworn by the Clerk,
testified on behalf of the State as follows:
DIRECT EXAMINATION
BY LR. SBALISBURY:
Q On May 13th, 1933, did you hold any official pogition
in the County'of Broward or city of Pompano?
A Yee, sir, I was constable.
& Do you know who Charlie Davis is9 A Yes, sir.
Q Do you recell when Charlie Davis was asrrested down
there at Pompano? 4 Yes, sir.
& You recall what date that way? A I don't know the
dete; 1t was on a Baturday ﬂight.
@ You recall when in relation %t¢ the time Mr. Dercey
was robbedt A Yes, sir, the same night.
Q@ Do you know Capbein J.T. Williams? A Yes, sire
Q@ TWere you present in the Pompano jail when Ceptain Williams
questioned Davis? A4 Yes, sir,
@ Were you present with Captain Williamg the whole time?
A Not all the time; part of the time. |

@ Did you lsave at the same tine Captain Williams left, o

3

did you leave before? A& I leoft when he lefi.

Q At any time while you were there d4id you see (Captaln
Williams stfike Charlie Davis with any object, or with his fist,
plstol or black Jack, or anythingt? 4 No, sir,

Q@ Did you see any blood on Charlie Davis' clothes or body
that night in the Pompano jail? A No, sir.

Q You know the other defendants by sight sitting there?

A Yes, sir. '

Q@ When did you next see Charlie Davis, and when did you
see The other defendants, and where? A I saw Charlie Davis the
next day.

Q@ And where? A I think I saw him down in Pompano Jail

before they moved him from there; +then I saw him in Lauderdals,

Q@ In the Broward County jall st Lauderdale? A Yes,sir,
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